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RUBRIEK XXX

DE BALLENVANGER 3

Waar ik in de vorige column al aanhaalde dat de 
basis wellicht in Spanje was gelegd, werd nu 
duidelijk dat we dit jaar een uitzonderlijke lichting 

hebben voetballen bij Heren 1. Voor het eerst in 86 jaar (....) 
gaan de mannen van Wim Bleijenberg het volgende seizoen 
de 2e klasse in. En dat maken we dan maar mooi mee. Met 
een dubbeldekker naar Drempt, een geweldige ambiance, 
een mooie sfeeractie van de jeugd en zeker 250 fans die mee 
zijn gereisd: de ontlading na het fluitsignaal en 15 hele lange 
minuten wachten, was erg groot. De emoties kwamen er bij 
heel veel mensen uit en het was in Drempt en daarna in het 
clubhuis nog lang onrustig.

Inmiddels zijn we alweer een week verder en hebben we op 
maandag 29 mei een werkelijk onovertroffen feest gevierd. 
Dronebeelden, vuurwerk, fakkels, een opkomst met erehaag 
van VVO, een wit-blauwe brug, afscheid van eerste 
elftalspelers: het ene moment was nog mooier dan het 
andere en bezorgde uw voorzitter met regelmaat kippenvel.

Het houdt niet op met Heren 1, want we hebben dit jaar 
een ongelofelijk aantal kampioenen in de geledingen: 
Heren 2, Heren 4, MO20, MO17, MO-11, JO14-1, JO14-2 
en JO12-2. Het is een hele lange lijst! Maar of je nu 
kampioen bent of niet, genieten van het spelletje is 
natuurlijk het allerbelangrijkst. We mogen ons als club echt 
gelukkig prijzen dat we iedere week op onze velden zoveel 
plezier zien en we verschoond blijven van gedrag dat 
verschrikkelijk genoeg vaak in stadions is te zien.

Verder zetten we stappen in de samenwerking met onze 
buren van AVW’66. Beide besturen hebben inmiddels een 
aantal malen samen vergaderd, waarbij de toekomst van 
het voetbal in Westervoort is besproken. Ook is besloten om 
in het seizoen 2023 - 2024 in de jeugd 6 lichtingen samen 
te voegen. Deze zogenaamde ST-verbanden maken het 

mogelijk om onderling (tussen beide verenigingen) spelers 
uit te wisselen. Vooral waar het gaat om de toekomst is het 
cruciaal de jeugd samen te laten voetballen en plezier te 
hebben. Een dergelijke samenwerking maakt het mogelijk 
om iedereen op zijn of haar niveau te laten voetballen, 
waardoor plezier en prestatie gestimuleerd worden. 
En natuurlijk realiseert uw voorzitter zich dat een 
samenwerking met AVW’66 emoties met zich meebrengt. 
Ruim 57 jaar rivaliteit tussen de blauwen en de rooien 
poets je niet in een paar maanden weg. Echter, besturen is 
ook vooruitzien en hierbij zien we dat de toekomst van het 
voetbal in Westervoort samen vorm gegeven moet worden. 
Dat ook de gemeente Westervoort hier een rol in heeft, 
moge duidelijk zijn. 

Voor ik het vergeet: we kunnen nog steeds mensen 
gebruiken die zich 2 minuutjes per dag voor de club willen 
inzetten. Een bardienst, begeleiding van de jeugd, een 
project mee oppakken; er ligt genoeg. Zo zouden we graag 
wat ondersteuning hebben om als club extra fondsen te 
werven. Hier liggen wat ideeën voor op tafel, waar we 
handjes en voetjes bij nodig hebben. Wil je hier een 
bijdrage aan leveren, laat dit dan weten via 
bestuur@scwestervoort.nl.

Historie is het verhaal van wat gebeurd is en die verhalen 
maken we iedere dag. Zoals de verhalen na die ene dag in 
Drempt, waar weer mooie verhalen zijn toegevoegd aan de 
al zo rijke geschiedenis van SC Westervoort en het voetbal 
in ons mooie dorp. Laten we samen naar de toekomst toe 
mooie verhalen blijven toevoegen aan die historie.

Ik wens iedereen weer een super mooi seizoen 2023 - 2024 
en we zien elkaar weer ergens langs de velden! 

MARC DE LANGE

VOORWOORD MARC DE LANGE

Trots!
Ik begin aan dit stukje in de week na die historische dag, waarvan 
we hoopten dat deze zou komen. En het gebeurde! Wat zijn we als 
Sportclub Westervoorters verwend! Met een 1-3 overwinning op 
HC03 heeft SC Westervoort 1 op 21 mei 2023 het kampioenschap 
van de 3e klasse binnengehaald. 
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Sportclub Westervoort - Sportpark Naederhuyse
Brouwerslaan 7, 6931 AC  Westervoort 
Tel. (026) 3118876

Redactie-adres - Jan Koers
Waemelslant 160, 6931 HR Westervoort 
Tel. (026) 3113259
ballenvanger@scwestervoort.nl

Lidmaatschap / contributie 
Ben je verhuisd of heb je een nieuwe bankrekening? 
laat het ons dan weten. 
Je ontvangt dan bijvoorbeeld ons mooie clubblad op het juiste 
adres en er ontstaan geen problemen bij het innen van de 
contributie. 

Contact
Graag via het emailadres ledenadministratie@scwestervoort.nl

Bank- en gironummers
Rabobank Arnhem / Westervoort: 
NL35RABO036.97.50.330
ING: NL32INGB0002405432

CONTRIBUTIE PER KWARTAAL HALFJAAR JAAR INSCHRIJFGELD

Senioren (vanaf 19 jaar) € 63,90 € 126,50 € 250,30 €  5,00

Junioren (van 13 t/m 18 jaar) € 52,00 € 102,90 € 203,70 €  5,00

Pupillen (van 7 t/m 12 jaar) € 46,10 €   91,20 € 180,50 €  5,00

G-senioren € 38,60 €    76,50 € 151,30 €  5,00

G-trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Champions League (ukken) € 38,60 €  76,50 €  151,30 €  5,00

Trainingsleden € 23,80 €   47,10 €   93,20

Werkende leden € 14,90 €   29,40 €   58,20

Begunstigers/Donateurs € 14,90 €   29,40 €   58,20

In deze laatste editie van het seizoen staan de 
vele kampioenen centraal. Heel bijzonder is 
natuurlijk het kampioenschap van Heren 1, dat 

voor de 2e achtereenvolgende keer kampioen van 
zijn klasse is geworden.
De foto op de voorpagina staat dan ook in het teken van dit 
kampioenschap. De foto van het G-team oorspronkelijk 
bedoeld voor deze pagina is nu elders in het clubblad 
geplaatst.
De middenposter is dit keer van meidenteam MO20-1.
Tevens wordt in deze editie uitgebreid aandacht besteed 
aan de seizoen openingsdag op zondag 3 september, 
waarbij op die dag, zoals gebruikelijk, een goed doel 
centraal staat. Dat is dit jaar de stichting Matchis, die o.a. 
stamceldonoren werft.
We hebben in de redactie wederom versterking gekregen in 
de persoon van Fleur van de Kamp, die in deze editie reeds 
haar bijdragen heeft geleverd. Fleur, de redactie wenst jou 
veel succes bij het werk voor de Ballenvanger.
Tevens zal vanaf het begin van het nieuwe seizoen ook 
weer een oude bekende, Kelsey Willems, gaan meedraaien 

Gewijzigde contributies per 1-7-2019. Inclusief wedstrijdtenue voor spelende leden. 
Inschrijfgeld, éénmalig voor nieuwe leden.

in de redactie. Kelsey is al eerder lid van de redactie 
geweest, maar had door drukte tijdelijk haar 
werkzaamheden op een laag pitje gezet.
De redactie wenst een ieder fijne vakantie en tot 
ziens in het nieuwe seizoen.

Inleverdatum kopij De Ballenvanger nr 1: 
zondag 17 september.
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6 DE BALLENVANGER

ALGEMEEN

Gebore en getoge,
bun ik in Westervoort.
As Smink he’j dan,
‘n blauw wit hart,
gewoon umda’t zo heurt…
De velde van de sportclub,
haos op ‘Sminke’ grond.
Ik kan wel zeker zegge,
dah daor die band ontstond…
Daor vlak achter ‘t spoor,
herinner ik mien vaag,
voetbalde de sportclub,
nou aover naor vandaag:
Op ‘t moment van schrieve,
is sportclub al kampioen.
Daor hoefde ze meh pinkstere,
gin bal meer veur te doen…

‘t mot ‘n haevig team zun,
zo he’k mien laote vetelle.
Daor motte andere minse,
hun oordeel mar aover velle.
Eiges bun ik nie veurzien,
van veul voetbaltalent.
Mar ik heb twee achternaeve,
misschien da’j ze wel kent.
Die voetballe in ‘t eerste nou,
waore voetbalgekke, ja ech.
Ik heb ‘t aover Hein en Gerard Smink,
en niks te veul gezech.
Gerard haalde zien voetbalmaote,
van aoveral vandaon.
Da’s dan ök de rede,
dah ze staon waor ze nou staon.
Ik heurde in de wandelgangen,

dah ze al FC Gerard zegge…
Mar daor zou ik mien as bestuur,
nie bij neer wille legge.
Nou meh zien alle aover,
naor de tweede klas!
Laot blauw witte harte kloppe,
Zoas ’t nooit eerder was.
Zelfs onze brug die kleurde,
in’t prachtige blauw wit.
Ik heb ‘n blauw wit hart,
nou weet je hoe ‘t zit…
Sportclub Westervoort kampioen!
Ik zeg ullie van harte.
En dah’t volgend seizoen,
weer lekker deur mag starte!!

PIETERS

Blauw wit hart,

Michel Schrader, keeper van het G-team, is op  
7 juni 50 jaar geworden! Michel is al jaren de 
rots in de branding in het doel van het G-team.

En ondanks zijn 50 jaar is Michel nog steeds vreselijk 
fanatiek, baalt nog steeds van iedere tegengoal, en is zo fit 
als een hoentje.
Het zal de regelmatige bezoeker op de trainingsavond en 
op de wedstrijddag zijn opgevallen dat Michel na iedere 
training of wedstrijd nog een rondje of 10 hard loopt rond 
de velden om zijn energie kwijt te raken.

Michel, we hopen je nog jaren op de velden van  
sc Westervoort te zien. (of FC De Liemers???)

DOOR: GEURT VAN LOENEN, G-TEAM

MICHEL SCHRADER 50 JAAR!!!
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DE BALLENVANGER 7

BABYCORNERVAN HET HOOFDBESTUUR

Bibi Hengelman
Op 1 juni 2023 is Bibi Hengelman 

geboren. Haar gewicht was 2908 gram en de 
lengte 49 cm.

De ouders zijn Jordie en Kim Hengelman en 
haar trotse zus is Lois. 

Jordie speelt bij zaterdag 2.

Als voetbalclub zijn we altijd op zoek naar mensen 
die een bijdrage willen leveren aan alles wat er bij 
de club gebeurt. Een bardienst draaien, een keer op 
een zaterdag de commissiekamer bemensen, 
wellicht een keer een wedstrijd fluiten. Zonder 
vrijwilligers is het domweg onmogelijk de 
vereniging draaiend te houden.

Voor het komend seizoen, vanaf de ledenvergadering in 
november, is het bestuur hard op zoek naar 1 of 2 extra 
bestuursleden. Het is een prachtige ervaring om in onze 
club een bijdrage te leveren aan het wel wee van de club. 
Het is een meer dan uitdagende tijd, met plannen voor de 
samenwerking met AVW’66 en een nieuwe accommodatie 
die er toch echt lijkt te komen. Stel je kandidaat voor een 
bestuursfunctie in het nieuwe seizoen! Wil je meer weten, 
neem dan contact op met Marc de Lange, voorzitter 
SC Westervoort, via bestuur@scwestervoort.nl
Vanzelfsprekend kun je ook contact opnemen als je je op 
een andere manier in wilt zetten voor de club!

ACTIEVE LEDEN 
GEZOCHT!

Het is een open deur, maar voetbal is een van 
de meest populaire sporten ter wereld, die 
mensen van alle leeftijden en achtergronden 
samenbrengt. Het is belangrijk dat 
voetbalverenigingen een veilige en gezonde 
omgeving bieden voor hun leden, zowel op als 
buiten het veld.

Het gebruik van drank en drugs bij voetbalverenigingen 
kan verschillende negatieve gevolgen hebben, zowel 

voor de individuele spelers als voor de club als 
geheel. Ten eerste kan het gebruik van 

deze middelen de fysieke en mentale 
gezondheid van de spelers schaden. 
Daarnaast kan het gebruik van drank 
en drugs leiden tot 

gedragsproblemen, zoals agressie, 
intimidatie en wangedrag, zowel binnen 

als buiten de club. Dit kan de teamdynamiek verstoren, 
andere spelers afschrikken en zelfs leiden tot 
schorsingen of uitsluiting van competities.
Het tegengaan van het gebruik van drank en drugs bij 
voetbalverenigingen is essentieel voor het creëren van 
een gezonde spelomgeving waarin spelers zich kunnen 
ontwikkelen en plezier kunnen hebben. 

Ook bij SC Westervoort zien we af en toe excessen, 
voortkomend uit drankgebruik. Het gebruik van drugs is 
uiteraard helemaal uit den boze in onze club. Mochten 
we als bestuur constateren dat er drugs in het spel zijn, 
dan kan er geschorst of in het uiterste geval geroyeerd 
worden. 

Laten we ons als club met z’n allen bewust zijn 
van de risico's en gevolgen van drank- en 
drugsgebruik. 

GEBRUIK DRANK 
EN DRUGS
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8 DE BALLENVANGER

KAMPIOENEN

IMPRESSIES BIJ HET BEHAALDE 
KAMPIOENSCHAP VAN HEREN 1

KKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAAMPIOEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEENNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNEN

vuurwerk. Ook waren veel Westervoortse supporters op 
eigen gelegenheid naar de wedstrijd gekomen, zodat deze 
middag het sportpark van HC ’03 even Westervoorts 
grondgebied leek, met zo’n 250 supporters.
De wedstrijd werd een regelmatige overwinning voor 
sportclub. Na negentig minuten gaf het scorebord 1-3 aan. 
En toen was het wachten op de uitslag bij VDZ. Het was 
daar nog 0-0, voldoende voor het kampioenschap van 
sportclub. Die wedstrijd was vertraagd en het duurde lang, 
voor het eindsignaal daar klonk. 

Alles was erop gericht, dat sportclub op 
2e Pinksterdag, maandag 29 mei kampioen zou 
worden in de thuiswedstrijd tegen concurrent 
VVO. Hoe anders verliep het behalen van het 
kampioenschap.

Hierna een impressie.

Zondag 21 mei 2023:
Het zou op die dag maar zo kunnen, dat sportclub reeds 
kampioen van 3B werd. 
Uitgangsscenario voor 21 mei: Daar de 3 concurrenten van 
sportclub (VDZ, VVO en VIOD) hiervoor reeds punten 
hadden gemorst, was VDZ de enig overgebleven concurrent. 
En als VDZ op 21 mei op eigen terrein zou verliezen of 
gelijkspelen, was sportclub bij winst op HC ’03 opnieuw 
kampioen. 
Met een volle dubbeldekker bus werd de reis naar Achter 
Drempt ingezet. De stemming in de bus was opperbest en 
een aantal supporters zorgde ook weer voor het traditionele 
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DE BALLENVANGER 9

Maandag 29 mei 2023:
Daar het kampioenschap reeds een week eerder was 
behaald, stond er in de laatste  thuiswedstrijd tegen VVO 
niets meer op het spel. Dat was dan ook goed te zien in de 
wedstrijd zelf. De punten werden broederlijk verdeeld met 
de uitslag van 1-1.
Gebeurde er dan die dag verder niet veel? Integendeel. Er 
was voor het kantineplein een heus podium ingericht om 
alle kampioenen van sportclub te huldigen. Dit vond plaats 
vanaf 13.30 uur. Het publiek was in groten getale aanwezig 
om de kampioensmiddag mee te maken. Naar verluidt, 
waren er zo’n 1000 man op af gekomen. Nadat een aantal 
jeugdteams was gehuldigd, kon de wedstrijd beginnen. De 
hele middag cirkelde er een vliegtuigje boven het sportpark 
en het dorp met een kampioenstekst. 
Na de wedstrijd tegen VVO werd Heren 1 nu officieel 
gehuldigd en ontving de kampioensschaal uit handen van 
burgemeester van Hout van Westervoort. Ook werd het 
team met kader in de bloemen gezet.
Daarna kon het feest pas echt losbarsten. Er werd gevierd 
tot in de kleine uurtjes.
Van de gehele dag zijn met een drone filmopnamen gemaakt. 

De gehele organisatie van de dag was in handen van 
Michel van Enckevort met zijn organisatieteam, die dit 
voortreffelijk verzorgd heeft. 

DOOR: JAN

Toen het uiteindelijk 0-0 bleef, barstte het Westervoorts 
gejuich los en was sportclub verdiend kampioen. 
Daar businessclub BASN hier al enigszins rekening mee had 
gehouden, was voor alle zekerheid alvast voor 
kampioensshirts gezorgd, die nu reeds uitgereikt konden 
worden. Ook volgde nog de overhandiging van de 
kampioensschaal met de bijbehorende medailles.
Ook in Drempt werd daarna al flink gevierd en dat werd na 
thuiskomst in Westervoort uiteraard nog lang voortgezet in 
het clubhuis.
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10 DE BALLENVANGER

AAN DE ZIJLIJN MICHEL NASS

In deze rubriek interviewen we mensen die 
vanaf de zijlijn inspanningen verrichten voor 
ons cluppie. Vandaag is niemand minder dan 
Michel Nass aan de beurt om het vragenvuur 
van de verslaggeefsters te beantwoorden. 
Michel staat/zit letterlijk vlak aan de zijlijn, 
om als teammanager van Heren 1 zijn steentje 
bij te dragen. Vooraf is het goed te vermelden 
dat het interview plaats heeft gevonden op  
9 mei 2023, op het moment, dat de competitie 
nog razend spannend is met de strijd om het 
kampioenschap.

Michel wordt allereerst welkom geheten, hij is helaas  
7 minuten vertraagd. Hij moest uit zuid komen en de 
Rivierweg was afgesloten, hij had dus geen schuld aan de 
vertraging. 

Hoe is het? 
Goed, bedankt voor het vragen.

Hoe is het nu écht? 
Ik ervaar toch wel een gezonde spanning, gezien de 
titelkansen van Heren 1. Alhoewel ik hier natuurlijk weinig 
invloed op heb als teammanager. 

Leeftijd? 
Ik ben 44 lentes jong.

Hoe is het met de verkering?
Goed, ik ben samen met Wendy. 

Kinderen? 
Mijn zoon Tijs is 15 jaar en ik heb drie bonuskinderen. Dat 
zijn Nick (17 jaar) en Jari en Luca van 15 jaar. 

Werk?
Ik ben werkzaam voor CPS in Diem, hier werk ik als 
interieurbouwer. Wij zijn gespecialiseerd in 
meubelmaatwerk, we maken exclusieve interieurs voor 
particulieren en bedrijven. 

Hobby’s? 
Voetbal (kijken), Formule 1, carnaval en kermis (en dan met 
name het bier drinken) en hardlopen. 

Heb je zelf ooit gevoetbald? 
Ja, ik ben noodgedwongen gestopt op mijn 28e. Dit kwam 
omdat ik mijn kruisband had gescheurd. Het hoogst 
haalbare was het 3e elftal, hier stond ik linksback. 

Hoe ben je in je rol als teammanager gerold? 
Eerst was ik bij het 2e de teammanager, ik ben destijds 
gevraagd door Frank van Eldik. Dit heb ik een aantal jaren 

gedaan, mijn doel was om een beetje vastigheid in het 2e 
te krijgen en wat meer aansluiting bij het 1e. Toen mijn 
vader Bertus na 85 jaar als leider stopte bij het 1e, vroeg hij 
of dit niet wat voor mij was. Vervolgens ben ik in gesprek 
gegaan met Harold, de toenmalige trainer. Zo gezegd, zo 
gedaan. Inmiddels is dit al het 3e jaar onder de huidige 
trainer Wim. Al met al ben ik nu zo’n 5 jaar betrokken bij 
Heren 1.

Wat zijn je voornaamste taken als teammanager? 
Vooral het regelen van alle randzaken. Eigenlijk zorg ik 
ervoor dat alles geregeld is, buiten natuurlijk de opstelling 
en de training. Zo ontvang ik de scheidsrechter en de 
tegenstander, zorg ik voor de pupil van de week en wordt 
alle kleding netjes voor de jongens neergelegd. 

Wat vind je zo leuk aan jouw rol? 
Het contact met de jongens, de kleedkamerhumor en ook 
de gezelligheid buiten de kleedkamer en de voetbalpraat. 
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DE BALLENVANGER 11

Zijn er ook dingen die je minder leuk vindt? 
Niet heel veel. Ik weet het zo 1, 2, 3 niet te benoemen. Het 
zou wel fijn zijn als de jongens de juiste kleur in de juiste 
wasmand stoppen. 

Op welke manier krijg je waardering? 
Als het niet gewaardeerd werd, had ik denk ik al wel op 
mijn flikker gekregen. Dus ik ga er vanuit dat mijn inzet 
zeker gewaardeerd wordt.

Wat is het hoogtepunt tot nu toe? 
Het trainingskamp in Spanje, mede dankzij Vrouwen 1 (dit 
zei Michel geheel vrijwillig en uit eigen initiatief, red.). Maar 
ook zeker het behalen van de periodetitel in deze klasse en 
het feestje erna. 

En heb je ook een dieptepunt? 
Nee, er is niet veel geks gebeurd. Het is een opeenstapeling 
van hoogtepunten. Ik ben een gezegend man.

Wat zijn jouw kwaliteiten als teammanager? 
Ik denk dat ik wel betrokken ben, sociaal en bevlogen.

Wat is je verwachting voor de laatste weken van  
Heren 1? 
Ik denk en hoop dat we over 3 weken in de laatste 
wedstrijd kampioen worden. Dat zou echt uniek zijn.

Hoe heb je je handdoeken het liefst? 
Ik hou eigenlijk wel van medium zachte handdoeken, het 
liefst wel een paar keer gewassen. 

Wil je tot slot nog wat kwijt? 
Ja, jullie zijn kanjers. 

DOOR: ANNE EN AAFKE

‘Als het niet gewaardeerd werd,
had ik denk ik al wel op mijn flikker

gekregen’
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SEIZOENSOPENING SPONSORLOOP

SEIZOEN OPENINGSDAG SPORTCLUB  
 WESTERVOORT VOOR KOMEND SEIZOEN
Op zondag 3 september vindt voor de derde 
maal de seizoenopeningsdag plaats voor het 
nieuwe seizoen. De aftrap is om 11 uur en de 
activiteit zal tot ca. 14 uur duren. Voor de jeugd 
is een springkussen beschikbaar.

Er zal achtereenvolgens een onderling seniorentoernooi en 
een sponsorloop voor de jeugd van Champions League tot 
JO19 plaatsvinden (meiden en jongens).
Nadien worden alle teams en vrijwilligers voorgesteld. Zij 
zullen achtereenvolgens door een erehaag (indien mogelijk, 
spelers van heren 1 en staf) het hoofdveld opkomen.
De sponsorloop heeft een centraal doel gekregen, nl. de 
stichting Matchis, die gelden en stamceldonoren werft. Zie 
hierna een uitgebreide uitleg door de stichting.
Hierbij ook twee verhalen van personen gerelateerd aan 
sportclub: 
Bas Wanders (zoon van Harry) heeft tweemaal gedoneerd 
en met zijn stamcellen zijn 2 mensenlevens ergens ter 
wereld gered. Heel bijzonder.
Susanne Koenen, dochter van één van de grote 
sponsoren van sportclub, Paul Koenen van bakkerij Koenen, 
is genezen van leukemie met stamceldonatie door haar 
oudste broer. 
De opbrengst van de sponsorloop komt ten goede aan de 
stichting Matchis.
Tevens zal een stand ingericht worden op de openingsdag 
en zullen collectebussen paraat staan voor financiële 
donaties. Het is die dag mogelijk voor jongeren om zich in 
te laten schrijven als donor. 
Het geheel zal omlijst worden met een voordracht in het 
clubhuis door leden van de stichting Matchis.
Wij hopen op een bijzondere dag en veel belangstelling.

Stichting Matchis
Ieder jaar krijgen 9000 mensen in Nederland de diagnose 
bloedkanker zoals bijvoorbeeld leukemie. Voor deze 
patiënten is een stamceltransplantatie vaak een laatste 
kans om te genezen. 

Stichting Matchis zoekt voor patiënten die behandeld 
worden in Nederland en waarvoor er geen verwante donor 
beschikbaar is, wat bij Susanne en haar broer Bas Koenen 
gelukkig wel het geval was, een match in het wereldwijde 
bestand. Daarnaast coördineren en begeleiden wij donoren 
in Nederland tijdens het hele proces van stamceldonatie, 
zoals dat is gebeurd bij Bas Wanders.  
Om zoveel mogelijk bloedkankerpatiënten een nieuw leven 
te kunnen geven zijn we dringend op zoek naar donoren, 
maar ook naar financiële steun. De kosten die wij maken 
voor registratie en typering van een donor zijn telkens € 35. 
Iedere euro helpt dus! Met elke actie opgezet door een 
individu, groep of bedrijf worden mensen op het idee 
gebracht om zelf stamceldonor te worden en ten tweede 
helpt het om de donoren ook daadwerkelijk te kunnen 
registreren en typeren met de sponsorbijdrage die wordt 
opgehaald. 
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Stamceldonor Bas Wanders

Na ongeveer 25 jaar bij sportclub Westervoort 
te hebben gespeeld ben ik jaren geleden na 
een blessure en een kortstondige periode bij 
een Doetinchemse FC al jaren (niet helemaal 
vrijwillig) gestopt met voetballen. Bij de 
sportclub kom ik de afgelopen jaren dan ook 
maar zelden. Toch ben ik kortgeleden weer te 
gast geweest en niet zomaar.

Ik ga mijn medewerking verlenen aan de seizoen opening 
van het komende seizoen. Die staat in het teken van de 
stichting Matchis. 
Een stichting die ik goed ken, maar dan wel (gelukkig) 
vanuit de juiste invalshoek. Veel mensen komen met 
Matchis in aanraking als het met de gezondheid van 
iemand in de naaste omgeving of zelf niet zo goed gaat. 
Ik ben niet ziek, ik heb ook niemand in mijn omgeving die 
ziek is. Ik heb wél twee levens gered.
In 2008 en in 2016 heb ik mijn stamcellen mogen 
doneren aan twee mij onbekende mensen ergens ter 
wereld. Ik ken deze mensen niet, zij kennen mij niet. We 
hebben sindsdien wel een bloedgroep gemeen. Als 
ervaringsdeskundige mag ik regelmatig mijn steentje aan 
de stichting bijdragen om meer mensen bekend te maken 
met stamceldonorschap, fondsen te werven en, als het 
even kan, zoveel mogelijk donoren.
In het begin van dit seizoen kom ik dus weer even ‘thuis’ 
bij de mij zo bekende club om ook hier mijn verhaal te 
delen en mijn steentje weer bij te dragen. Ik heb er zin in, 
zie ik jullie daar? 

DOOR: BAS WANDERS

Het belang van werven van donoren door een sportclub als 
SC Westervoort is niet te onderschatten. Het zijn namelijk 
ook de jongeren die zo hard nodig zijn als donor omdat de 
kwaliteit van stamcellen afneemt naarmate iemand ouder 
wordt. Ben je minimaal 18, denk dan eens na om je te 
registreren als stameldonor. Wie weet kun je een patiënt 
een tweede kans geven op leven!

SC Westervoort heeft een eigen actiepagina aangemaakt 
waarop het mogelijk is om ons te helpen met ons doel om 
zoveel mogelijk sponsoren te kunnen registreren. Via de 
QR-code kun je zelf een bijdrage leveren aan dit doel (zie 
onder). 

Doe je ook mee met de sponsorloop en wil je 
voor de sponsorloop zelf lid worden van team 
SC Westervoort? Voeg je dan toe als teamlid en 
ontvang je eigen QR code, die je kunt gebruiken om 
je door familie en vrienden te laten sponsoren. 
www.sterkvoormatchis.nl/teams/sportclub-
westervoort 
Samen kunnen we het verschil maken, namens 
Matchis en alle patiënten alvast heel hartelijk dank 
voor jullie inzet!

Kijk op www.matchis.nl voor meer informatie 
over ons en het belang van stamceldonatie.

SC Westervoort gaat zich tijdens de seizoen 
opening inzetten voor Matchis, wat een

fantastisch initiatief! 
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De ervaringen van  
Susanne en Bas Koenen
Susanne, dochter van Paul Koenen heeft een 
succesvolle stamceldonatie ondergaan. Haar 
oudste broer Bas bleek een 100% match te zijn. 
Hierna hun ervaringen.

Susanne:
In de ochtend van 16 augustus 2017 werd ik wakker met 
blauwe plekken op mijn benen. Na het advies van mijn 
moeder ben ik langs de huisarts gegaan, die mij vervolgens 
doorstuurde om bloed te gaan prikken. Vrij snel na het 
bloedprikken kreeg ik een telefoontje van de huisarts dat ik 
met spoed naar het ziekenhuis moest komen. Eenmaal in 
het ziekenhuis aangekomen herinner ik mij nog goed dat er 
een jongen zat in de wachtkamer. Zijn schouder was uit de 
kom, hij gilde het uit van de pijn en dat terwijl ze mij al aan 
het opwachten waren. Dit was het moment dat ik dacht dat 
het toch wel serieus was. Na een aantal onderzoeken kreeg  
ik al vrij snel te horen dat het goed mis was. Ik kreeg op 
20-jarige leeftijd de diagnose acute lymfatische leukemie. 

Al snel werd ik overgeplaatst naar het Radboud UMC in 
Nijmegen, waar al gauw duidelijk werd dat een 
stamceltransplantatie de enige behandeling zou zijn, die mij 
kon genezen. Daarbij kwam, dat ik dus een stamceldonor 
nodig had. Beide broers ( Bas en Jan ) werden getest of zij 
mijn stamceldonor konden worden. Met heel erg veel geluk 
was mijn oudste broer Bas een 100% match. Hierop volgde 
een half jaar aaneensluitend opname in het ziekenhuis met 
zware chemo’s en bestralingen en mocht ik af en toe een 
paar dagen naar huis. 

Op 18 maart 2018 kreeg ik dan mijn stamceltransplantatie. 
Iets waarvan ik mij goed besef hoeveel geluk ik heb gehad. 
Geluk, dat Bas mij zijn stamcellen kon doneren en dit wilde 
hij natuurlijk als oudere broer ook zeker doen. 

Inmiddels ben ik 6 jaar verder en volledig genezen. Ik kan 
weer van het leven genieten, zoals ieder ander. 
Echter is dit bij veel mensen die getroffen worden met 

leukemie of een andere bloedziekte niet het geval. Zij 
moeten elders op zoek naar een stamceldonor. 

Stichting Matchis zorgt ervoor dat patiënten met 
leukemie en andere ernstige bloedaandoeningen, die een 
stamceltransplantatie moeten ondergaan zo snel mogelijk 
de best passende donor krijgen. Deze transplantatie is dus 
echt noodzakelijk om te kunnen overleven. Tijdens en na 
mijn stamceltraject zijn er helaas meerdere jonge 
lotgenoten overleden aan de gevolgen van het niet kunnen 
vinden van een stamceldonor. 

Nogmaals wil ik benadrukken hoe belangrijk het is dat 
stichting Matchis nieuwe aanmeldingen krijgt, maar zeker 
ook gelddonaties. Gelddonaties voor de kosten van het 
aanmelden, registreren, onderzoeken en het werven van 
nieuwe donateurs. 

VEEL LIEFS,

SUSANNE KOENEN
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Bas: 
De dag dat Susanne mijn zusje gediagnosticeerd werd met 
acute leukemie herinner ik mij nog goed. Ik reed op de 
Westervoortse brug en mijn zwager Mitchel belde mij dat 
hij slecht nieuws had. Mijn kleine zusje was ziek. De grond 
verdween onder mijn voeten waardoor ik de auto langs de 
kant moest zetten. Op dat moment waren mijn ouders op 
vakantie en was ik de enige van het gezin in de buurt. Dit 
was erg heftig, ook voor mijn ouders en broertje die in 
Griekenland zaten en niet zomaar meteen naar huis konden 
komen. 

Gelukkig kregen we al snel te horen dat het ziekenhuis er 
alles aan ging doen om Susanne volledig te genezen. Dit 
zou erg heftig worden, maar er was hoop. Toen het 
duidelijk werd dat zij een stamceltransplantatie nodig had 
werd ons uitgelegd dat Susanne daar een stamceldonor 
voor nodig zou hebben. Hier was een match voor nodig, 
hierbij kijken ze naar 11 componenten in het DNA. Jan 
(mijn kleinere broertje) of ik konden mogelijk een match 

zijn. De kans op een match was 25%. Wij werden beiden 
onderzocht, en wachtten vol spanning af op de uitslagen 
hiervan. Ik bleek een 100 % match te zijn. Ik denk dat wij 
op dat moment niet beseften hoe uniek dat is, en hoeveel 
geluk wij als gezin hiermee hebben gehad.
 
Op het moment dat wij beide geen match waren geweest, 
zou de stichting Matchis in de database op zoek moeten 
gaan naar een match. Zoals ik bovenstaand heb 
aangegeven, kijken ze naar het DNA, en ben je niet zomaar 
een match met een ander. Daarom is het zo ontzettend 
belangrijk dat iedereen die mag, jong of oud, zich 
aanmeldt. Je kunt er een leven mee redden, net zoals ik bij 
mijn kleine zusje heb gedaan. 

Uiteraard heb ik er geen moment aan getwijfeld om mijn 
stamcellen af te staan. Ik kreeg een aantal dagen voor het 
afnemen van de stamcellen elke avond medicatie om meer 
stamcellen aan te maken. Vervolgens heb ik 2 middagen 
aan een dialyse infuus gelegen die je stamcellen filteren uit 
je bloed. 

Het is enorm belangrijk dat stichting Matchis 
nieuwe aanmeldingen krijgt, zodat de database 
alsmaar groter wordt. Als je je aanmeldt stelt dit 
niks voor. Je krijgt een wattenstaafje opgestuurd, 
en op deze manier kom je in de database. Mocht je 
geluk hebben, dan word je ooit opgeroepen om 
iemands leven te redden! 
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DE STELLING

HET EERSTE 
ELFTAL HOORT 

IN DE 2E KLASSE 

Trijntje Smits
Ik denk dat het wel 
goed komt, gezien de 
prestaties van 
afgelopen jaar. Na 2 jaar 
kampioen op rij gaat het ze 
zeker lukken om in de 2e 
klasse te blijven.

Remco Hermsen
Ja, dit 1e elftal wel. Als 
Sportclub een stabiele 3e klasser 
zou zijn, is dat al heel mooi, dus 
dat ze nu naar de 2e klasse gaan 
is natuurlijk helemaal fantastisch. 

Bart van Diek
Ik denk dat er nog meer in het vat zit. Ik denk dat we moeten 
doorbouwen richting betaald voetbal. Eerste divisie is zeker haalbaar, mits 
de sponsors blijven betalen. 

Gerdine Bethlehem
Tuurlijk, ze hebben er hard voor gewerkt. Ze gaan 
zich denk ik handhaven en eindigen ergens in de 
middenmoot. 

R
J
S
z
d
i

h d

Tycho Kaak
Ja, helemaal mee eens. Het heeft een tijdje moeten 

wachten door corona en doordat we in de 4e klasse 
bleven hangen. Maar nu we eindelijk uit de onderste 
regionen weg zijn, laten we zien dat we het kunnen.
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COLUMN ROBCO

DE FC.

Het vlaggenschip is een partyboat. De raspaardjes van 
het veld blijken ook terraspaardjes na de wedstrijd. 
De doelman is een barkeeper. Hun kampioenschap 

-waarover in dit blad vast meer- is uitbundig gevierd. 
Diverse malen. Met bier en bitterballen. En een bonkende 
beat. . Want zonder zanger is een happening sowieso niet 
compleet. In de kantine, op een podium of de middenstip; 
Roy, Arjan of Gerard maken het festijn af. Allemaal uit volle 
borst meebléren. Zanger Lars heeft niet alleen een gave 
strot maar ook een voorspellende gave; zijn eerste single 
heet 'We gaan voor goud'. Witte broek, blauwe trui; altijd 
in een gezelligheidsbui. Nog nooit in de 2e klasse gespeeld. 
Grote prestatie, kleine uurtjes.
Kwestie van DNA. F-jes Kampioen? Fristie, Friet en 
Frikadellen. Dames1? Deurzakkers! Zaterdag4 speelt elke 
week een partij en houdt daarna nog een party. De 
veteranen vieren elke week dat het dinsdag is. De 'G' van 
G-team staat voor 'Gala'. De Champions League is op zich 
al een groot feest. Stukje kaas en worst en we hebben 
dorst. Cola en een frietje en 'ut geet weer veur 'n tiedje'!
De Nieuwjaarsrede van de voorzitter duurt altijd te lang 

want we willen borrelen met een band. Clubhuis bommetje 
vol en sommige aanwezigen ook. Vrijwilligers bedanken? 
Open die tap en rond met die hap! Spelers van het Jaar? 
Bekendmaking klaar en boemelen maar.
Zit er een gat in het feestjaarprogramma dan organiseren 
we een Voorsteldag; rondje rennen over het veld en daarna 
een blikje of bokje besteld. Het Familietoernooi is ook al zo 
een uitbundig gebeuren. Van 10 tot 2 op het gras en 
daarna een flesje of glas. En dan tot een uur of zeven 
samen op het Basteinplein gebleven.
Als het seizoen is afgelopen moet dat waardig worden 
afgesloten. Zoiets komt daarna echt nooit meer voor, toch? 
Dus dan een deejay en ... donderjagen. Een glaasje en een 
plaat en het is zo weer laat.
Sportclub is een bijzondere, mooie vereniging.

En nu gaan we weer iets vieren; de vakantie! Welverdiend. 
Allemaal een mooie tijd en tot volgend seizoen. Ik plak er 
nog wel een jaartje aan vast. 

DOOR: ROB GERRETZEN

Nee, nu niet weer over de FusieClub, daar volgt nog genoeg informatie over. Sc Westervoort is een 
FeestClub. De toen 19-jarige aanvoerder van Heren1 schreef het in 2011 al in de krant. Er wordt geen 
mogelijkheid onbenut gelaten om een fuif te organiseren. Ik doe al ongeveer 50 jaar mee maar ken 
ook de vereniging niet anders. Nieuw zijn wel rookbommen, vuurwerk, billboards en de ijscowagen. 
Het afscheid van eerdergenoemde aanvoerder als actief speler van het eerste elftal maakte onlangs 
zelfs onderdeel uit van een heuse Blauw-Witte FeestDag. XXL nog wel. Met een drone en een dreun. 
Met vlaggetjes en een vliegtuigje. Met dassen en drank.

DE BALLENVANGER 17

BAL04_2223_CC22.indd   17BAL04_2223_CC22.indd   17 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52



DE BLIKVANGER

DJ        MARTINEZ
Vrijwilligers zijn onmisbaar voor een voetbalclub. Gelukkig zijn we bij Sportclub gezegend met een 
grote groep van deze kanjers. In deze editie van de Blikvanger laten wij jullie kennis maken met een 
dj met Spaanse roots. 
Naast dat hij op zondag op het veld bij heren 1 weet te schitteren, draait hij zijn handen er niet voor 
om, om de kantine om te bouwen tot een geweldig feest. 
Op een mooie dinsdagavond bij Sportclub Westervoort nodigen wij Christian uit, want waar komt die 
liefde voor Spaanse muziek toch vandaan?

Naam:
Christian Martinez van Grieken.

Leeftijd:
26 jaar.

Woonplaats:
Ik ben woonachtig in Arnhem-Zuid bij mijn oom en 
tante. Tot drie jaar geleden woonde ik in Spanje, ik 
ben hier geboren. Mijn ouders en mijn broertje 
wonen nog in Spanje.

Waarom ben je in Nederland komen wonen?
Ik wilde mijn Nederlands verbeteren, hoe kan dat beter dan 
in het land te gaan wonen. Daarnaast wilde ik starten met 
de Master Europees recht aan de Radboud Universiteit.

Vond je het niet een grote stap?
Dat valt mee, ik kom vanaf mijn jeugd al veel in Nederland. 
Mijn moeder is Nederlandse, dus helemaal vreemd is het in 
die zin niet.

Kinderen?
Nee, maar wie weet loopt er nog een kleine Martinez rond 
in Spanje.

Voetbal?
Dit is mijn eerste seizoen bij heren 1. Ik ben echter al wel 
vanaf vorig jaar februari aan het trainen bij sportclub 
Westervoort. 

baar voor een voetbalclub Gelu

18 DE BALLENVANGER

BAL04_2223_CC22.indd   18BAL04_2223_CC22.indd   18 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52



DE BALLENVANGER 19

DE BLIKVANGER 

Loopbaan in het voetbal?
Ik ben begonnen bij Ameria, daar heb ik de jeugdopleiding 
doorlopen tot mijn 17e levensjaar. Daarna ben ik 3e divisie 
gaan spelen bij respectievelijk Lorca Deportiva, Palmar C.F., 
Ciudad de Murcia, Totana C.F.
Na het afronden van mijn bachelor studie ben ik naar 
Nederland verhuisd, mijn oom wist nog wel een voetbalclub 
en zo kwam ik terecht bij MASV. Hier heb ik twee seizoenen 
gevoetbald, daarna ben ik bij Duno gaan spelen. Toen 
Corona kwam opzetten en voetbal niet meer mogelijk was 
ben ik teruggegaan naar mijn familie in Spanje. Na Corona 
ben ik bij de mooiste club van Westervoort en omstreken 
gaan voetballen.

Positie?
Nummer 10, maar dit seizoen fungeer ik als links- of 
rechtshalf. 

Wat doe je in het dagelijks leven?
Ik studeer en heb een bijbaan in een snackbar. Daarnaast 
ben ik DJ en herkent U mij wellicht onder de naam dj 
Martinez.

Wat zijn je hobby’s?
Het dj’en is een grote hobby. Ik vind het superleuk om zelf 
te feesten, maar ik vind het nog mooier om andere mensen 
te zien feesten op mijn muziek. Als je ziet dat iedereen uit 
zijn plaat gaat is dat een geweldig iets!
Daarnaast vind ik het leuk om te padellen, gitaar te spelen 
en om uit te gaan. De pianobar is mijn favoriete kroeg, en 
nu hoor ik jullie denken… ‘Christian ben je daar niet te 
jong voor’, ‘Nee jongens, zelfs ik word een dagje ouder’. 

Even terugkomend op jouw dj-carrière, hoe is deze tot 
stand gekomen? 
Dit startte allemaal één jaar geleden, twee van mijn beste 
vrienden kwamen uit Spanje over. Samen kochten wij een 
draaitafel via Marktplaats en begonnen te draaien op 
studentenfeesten. Ik fungeerde als mc, draaide op dat 
moment zelf niet. Nadat mijn vrienden vertrokken kocht ik 
zelf een set en de rest is geschiedenis. Inmiddels draai ik 
samen met mijn eigen mc Cas op menig feestje. 

Volg je ook teams binnen Sportclub Westervoort? 
Ja, vrouwen 1. 

Wat is het hoogtepunt van dit seizoen?
Het trainingskamp in Spanje en het voetballen bij heren 1, 
ik was mijn plezier in voetbal totaal verloren.

Voorspelling heren 1?
Wij worden kampioen!

Tot slot zijn wij nog nieuwsgierig naar één ding, wat 
maakt Sportclub Westervoort voor jou zo bijzonder?
Stipt op één staat voor mij de gezelligheid en sfeer. Naast 
het voetbal heb ik dus, zoals hierboven benoemd, mijn 
plezier in het voetbal weer teruggevonden. Daarnaast 
voetballen mijn vrienden hier, beter kan dus niet. 

DOOR: AAFKE EN ANNE

‘ Als je ziet dat iedereen uit
zijn plaat gaat is dat een 
geweldig iets’
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VAN HET HOOFDBESTUUR 

MISSIE EN VISIE VOETBAL IN WESTERVOORT 2028
Vaak wordt gevraagd hoe we nu de toekomst van SC Westervoort, de samenwerking met AVW’66 en 
de situatie met de gemeente zien als bestuur. 
Zeker nu het SC Westervoort ongelofelijk voor de wind gaat en we historie hebben geschreven, 
horen we vaker de vraag waarom we dan toch samen moeten gaan. Het gaat toch goed, is het 
veelgehoorde argument. En dat klopt, maar besturen is vooruitzien en daarom willen we graag wat 
duiding geven aan deze samenwerking.

In zijn algemeenheid maken voetbalverenigingen in 
Nederland lastige tijden door. Ledentallen lopen in totaal 
wellicht nog niet terug, maar wel op onderdelen. 
Demografische ontwikkelingen zien er niet gunstig uit door 
ontgroening en vergrijzing. Mensen willen nog wel sporten, 
maar niet meer per sé in verenigingsverband. Men wenst 
vrijheid en keuze. Niet op vaste dagen trainen of spelen, 
niet alleen 11 tegen 11 op een groot veld. Om klaar te zijn 
voor de toekomst moeten voetbalverenigingen meer opties 
bieden. Mannenvoetbal maar ook vrouwenvoetbal, 
G-voetbal, voetbal voor ouderen. Het traditionele 
onderscheid tussen zaterdag- en zondagvoetbal vervaagt, 
mensen willen voetballen op de momenten dat het hen 
schikt. 
Mogelijk zal er de vraag komen naar het multifunctioneel 
gebruik van ruimte en accommodatie. Deze ontwikkelingen 
leiden ertoe dat verenigingen zeven dagen per week 
voetbal / activiteiten moeten kunnen aanbieden. 

Trends van de afgelopen jaren in het voetbal zijn:
• terugloop van senioren leden
• toename van 35+, 40+ en 45+ leden (7x7)
• toename meiden- en damesvoetbal
• terugloop zondag voetballers
• afnemend aantal jeugdleden vanaf de junioren

Diezelfde verenigingen worstelen al langer met een tekort 
aan vrijwilligers en gemeenten die steeds meer taken bij 
hen neerleggen. Het is dus niet verwonderlijk dat dergelijke 
ontwikkelingen in Nederland steeds vaker leiden tot de 
wens tot schaalvergroting met de bijbehorende fusies en 
andere samenwerkingsvormen. Ook de Westervoortse 

voetbalverenigingen ontkomen er niet aan over deze zaken 
na te denken.

Daarnaast speelt er in Westervoort een andere situatie: de 
gemeente heeft definitieve plannen om op de sportparken 
van AVW’66 en SC Westervoort woningen te bouwen. 
Hierdoor zullen AVW’66 en SC Westervoort, maar ook de 
tennis- en korfbalvereniging naar een gezamenlijke nieuwe 
accommodatie moeten verhuizen. De planning van de 
gemeente is hierbij dat de verenigingen in 2025 al op de 
nieuwe accommodatie gehuisvest zouden moeten worden. 
Dat dit wellicht wat optimistisch is, moge duidelijk zijn, 
maar dat we op niet al te afzienbare termijn gaan verhuizen 
is wel klip en klaar.

In 2020 is er door de besturen van de voetbalverenigingen 
besloten om een verdere samenwerking te bekijken. Hiervoor is 
een zogenaamd “Kernteam Samenwerking” geformeerd. Deze 
heeft in mei 2022 een leden inventarisatie gehouden tijdens  
2 avonden bij Zalencentrum Wieleman. Uit deze inventarisatie 
is gebleken dat de leden van AVW’66 en SC Westervoort 
positief gestemd zijn over diverse samenwerkingsvormen.

Opdracht
De opdracht aan het Kernteam samenwerking luidt:
Het verrichten van een onderzoek waarbij er gekeken wordt 
hoe een gelijkwaardige samenwerking tussen de 
voetbalverenigingen AVW’66 en SC Westervoort er uit kan 
komen te zien. In eerste instantie wordt gekeken naar een 
ultieme vorm van samenwerking, een fusie. Uiteindelijk zien 
beide besturen naar de toekomst toe één vereniging in 
Westervoort.
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Wat verwachten we dan als besturen van beide 
verenigingen?
Het Kernteam Samenwerking van de voetbalverenigingen 
AVW'66 en SC Westervoort heeft de opdracht gekregen om 
onderzoek te doen naar een gelijkwaardige samenwerking 
tussen beide verenigingen, met als uiteindelijk doel om één 
vereniging in Westervoort te vormen. De besturen van beide 
verenigingen hebben bepaalde verwachtingen van deze 
samenwerking. Hier zijn de belangrijkste punten:

Financiën:
•  Betere afstemming van het gebruik van accommodaties.
•  Grotere inkoopmogelijkheden en betere marges voor 

clubhuizen.
•  Verlaging van algemene kosten, zoals gas, water, 

elektriciteit, verzekeringen, bankkosten, etc.
•  Centralisatie van administratie en werken met één 

systeem.
•  Verwachte toename van het aantal leden vanwege de 

mogelijkheden die de nieuwe, grotere vereniging biedt.
•  Mogelijkheid om gecombineerde abonnementen te 

overwegen in samenwerking met de tennisvereniging.
•  Potentieel meer sponsorinkomsten door de uitstraling van 

één vereniging.

Kaders en vrijwilligers - de structuur:
•  Het werven, behouden en stimuleren van vrijwilligers is 

een uitdaging, en beide verenigingen hebben hiermee te 
maken.

•  Het belang van vrijwilligers is onmisbaar, maar het wordt 
steeds moeilijker om vrijwilligers te vinden.

•  Het "twee minuten voor je club-principe" kan helpen om 
leden te activeren en meer betrokkenheid te creëren.

Cultuur:
•  Beide verenigingen hebben hun eigen cultuur en 

achtergrond, maar de rivaliteit tussen hen vervaagt 
geleidelijk.

•  Jeugdleden en ouders hechten meer belang aan het 
sportniveau dan aan de cultuur van de vereniging.

•  Cultuur speelt een minder prominente rol voor een 
meerderheid van de leden.

Accommodatie:
•  Er zal een nieuwe locatie moeten worden gevonden voor 

beide verenigingen vanwege de geplande woningbouw 
op de huidige sportparken.

•  Een nieuwe locatie biedt duurzame faciliteiten en kan 
enthousiasme en groei binnen de vereniging stimuleren.

Aanbod:
•  Een fusie tussen beide verenigingen kan voetbal op elk 

niveau mogelijk maken, zodat elk lid op zijn/haar eigen 
niveau kan spelen.

•  Er zullen voldoende recreatieve teams zijn bij de 
senioren, die een belangrijke basis vormen voor de 
vereniging.

•  Implementatie van nieuwe spelvormen van de KNVB kan 
gemakkelijker worden.

•  Door de schaalgrootte van de fusievereniging kunnen er 
tussenliggende leeftijdsgroepen ontstaan.

Bestuur, beleid en organisatie:
•  Beide verenigingen hebben een bestuur en aanvullende 

organisaties, maar hebben moeite om vrijwilligers te 
vinden.

•  Een fusie kan een impuls geven aan de ontwikkeling van 
een nieuwe organisatie met nieuw beleid en een nieuwe 
accommodatie.

Mochten jullie vragen hebben, dan kun je uiteraard 
het bestuur benaderen. In september 2023 zullen er 
weer 2 ledenavonden georganiseerd worden, 
waarbij de besturen hopen dat de leden in groten 
getale aanwezig zullen zijn. 

DOOR: MARC DE LANGE, VOORZITTER
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UIT DE HISTORIE

Volgend seizoen voetballen in de 2e klasse. Wat 
een prestatie, 2 seizoenen achtereen kampioen 
geworden.

Na de 2e wereldoorlog gingen we vrijwillig terug van 
de 1e naar de 2e klasse omdat we te weinig goede 
spelers hadden. Sportclub Westervoort heeft 
regelmatig kampioenschappen gevierd in de 2e 
klasse KNVB, afdeling Arnhem. De promotie-
wedstrijden werden echter telkens verloren. In 
1949 echter werd het kampioenschap (tegen 
Rijnwijkse Boys) behaald en volgde promotie naar de 
1e klasse door de wedstrijden tegen Eldenia te 
winnen met 2-1 en 1-0. 

Achter: Wim Aalders, Jan Brom, Piet Brom, Jan 
Bouwman, Hent Grefen, Geert Grefen
Voor: Toon Smink, Grad van Essen, Kees Evers, Gerrit 
Rutjes, Eef Rutjes

KAMPIOENSCHAPPEN

In 1953 volgde het 2e grote succes, namelijk door 
naar de 4e klasse KNVB, onder leiding van trainer A. 
Lietvoort.

Achter: Trainer A. Lietvoort, Cobus Cobussen, Piet 
Brom, Gerrit Rutjes, Joop Kruis, Eef Rutjes, Piet 
Zwanenveld
Voor: Henk Ribbers, Cornelis Cobussen, Henk 
Wolters, Geert Grefen, Jan Peperkamp

Daarna was het even wachten op het volgende succesteam, 
in het seizoen 1976/ 1977 kampioen in de 4e klasse.

Achter: Theo Berns (trainer), Theo van Workum, John 
Kemper, Peter Smit, Jan Ubing, Remy Basten, Willy 
Messing, Frans Neijenhuis, Rob Gerretzen
Voor: Geert Degen, Gery Bouman, Geert van Weelden, Ben 
Aling, Bennie Stevens, Jos Brom

Even terug snuffelen in oude Ballenvangers, altijd leuk. 
Deze cartoon viel me direct op (seizoen 1972/1973), 
toen was de ambitie van het bestuur de 4e klasse.
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(Advertentie)

Ook in de seizoenen 1990/ 1991 (4e klasse), 1998/ 
1999 (5e klasse), 2014/ 2015 (4e klasse) en 2021/ 
2022 (4e klasse) was het feest. 

Op de platte kar door het dorp in 1999.

Supportersgeweld in 2023?
Ook in de Ballenvanger in 1977 (46 jaar geleden!!!) 
werd er al aandacht aan besteed. 

S ld i 2023?
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MANU 
RICHARDSON
Introductie
Om te beginnen een kleine pubkwis:
Vraag: Welke A-international is op dit moment 
actief bij Sc Westervoort?
Antwoord: Manu 

Als dit geen cliffhanger is welke uitnodigt om de 
rest van het artikel te lezen dan weet ik het ook 
niet meer. Dames en heren, mogen wij u 
voorstellen aan clubheld Manu Richardson!  
21 jaar oud en trots lid van de kampioens-
formatie van Team Bleijenberg: SC Westervoort 1. 
Manu behoort tot de A-selectie van Sint Maarten 
en reist dus af en toe de wereld door vanwege 
interlandverplichtingen. 
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HET DEBUUT MANU RICHARDSON 

Manu is een sierlijke, technisch begaafde voetballer met 
een ietwat verlegen en terughoudend karakter. Duidelijk is 
dat hij los komt als hij zich op zijn gemak voelt: tijdens dit 
interview, op het veld en op het podium met een microfoon 
in zijn hand. 

Om te beginnen een nette en rustige openingsvraag. 
What “the fuck” brought you here? (Sorry, Manu 
spreekt alleen Engels, vandaar deze noodgedwongen 
woordkeuze)
Vrij vertaald: Wat bracht jou hier in het pittoreske 
Westervoort bij onze sfeervolle doch ambitieuze 
vereniging?
Manu voetbalde in het verleden in Sint Maarten bij Flames 
United, het lokale Juventus en Junior Stars. Hij verkaste drie 
jaar geleden naar Nederland om in Den Haag te gaan 
wonen. Daar ging hij spelen voor de plaatselijke voetbalclub 
VUC. Twee jaar geleden trok hij in bij zijn tante in Arnhem. 
Zijn maatje (oud-jeugdinternational bij St Maarten) Kevin 
Schuurman, die zelf ook actief is bij sportclub, adviseerde 
toen Sc Westervoort. Dit nadat Manu eerst zelf had 
gegoogled en als 1e uitkwam op AVW. Op alfabetische 
volgorde logisch maar toch zijn we erg blij dat Manu voor 
sportclub heeft gekozen. Kevin bedankt!

Hoe was het afgelopen voetbaljaar voor jou?
Manu: “Het was een enerverend en geweldig voetbaljaar. 
Het voetbalseizoen bij sportclub werd onderbroken door 
een periode van 2 maanden (maart-april) waarin ik voor 
Sint Maarten uitkwam in de Concacaf Carribean Shield. Een 
soort WK voor landen uit het Caribisch gebied. Een 
schitterende en leerzame ervaring. De snelheid en het 
niveau lagen ontzettend hoog. De resultaten van ons team 
waren wisselend met o.a. een paar mooie overwinningen.” 
In mei keerde Manu weer terug bij Sc Westervoort om hier 
een schitterend slot van de competitie te beleven. 

Wat is jouw rol en  favoriete positie?
“Ik ben op diverse plekken inzetbaar. Oorspronkelijk ben ik 
middenvelder maar inmiddels omgedoopt tot aanvaller. Je 
zou ook kunnen zeggen dat ik een aanvallend ingestelde 
middenvelder ben.” 

We hebben na de kampioenswedstrijd gezien dat je ook 
andere skills hebt dan voetbal. Weet jij wat we 
daarmee bedoelen?
Een bijna verlegen glimlach laat zien dat hij precies waar 
het over gaat. “Ja, ik vind het leuk om te zingen en ik dans 
ook best aardig”. Nou Manu, het was geweldig! We hopen 
je nog vaak te zien shinen. Op het veld maar zeker ook met 
een microfoon in je hand. 

Wie zijn “je matties” in het team?
“Christian en Tim. Los van het voetbal doen we ook 
regelmatig leuke dingen samen. Zo gaan we vaker stappen 
naar de “Loft” in Arnhem of zijn we bij feestjes in Luxor.” 

Van het salaris bij sportclub (een biertje en een 
broodje frikadel) kun je niet rondkomen. Wat doe je 
verder in het dagelijkse leven?
“Ik werk voor DHL warehouse als heftruckchauffeur.” 

Wat vind je van Wim als trainer en de rest van de staf? 
“Het zijn echt hele fijne mensen, zowel als persoon als 
voetbaltechnisch. Zowel Wim Bleijenberg als Marco Benders 
zijn tactisch heel sterk. Daarbij zijn ze mensenmens. Heel 
fijn in de omgang.”

Wie zijn de “keyplayers” bij Sc Westervoort 1? 
“Martijn Klein-holte en Gerard Smink zijn buitencategorie. 
Maar ook Pelle, Tycho, Mounir en Tim zijn erg belangrijk.  
Eigenlijk is het hele team top en heeft iedereen zijn waarde. 
We hebben een brede selectie van jong en oud. Martijn 
bekommert zich net als Gerard ook om de nieuwe en jonge 
spelers. Gerard is het meest fanatiek en Martijn ook op 
sociaal vlak. Erg belangrijk voor de ontwikkeling van het 
team. Als team staan we er. Vrijwel iedereen is altijd 
aanwezig en we begrijpen elkaar. Daardoor ontstaat een 
hele goede teamspirit waarbij de een voor de ander 
opkomt. De goede resultaten zijn hier het gevolg van.” 

2x kampioen en op naar de 2e klasse. What’s next?
“Three in a row! We gaan voor het 3e kampioenschap 
achter elkaar. Dat moet zeker lukken.” 
Hoe ambitieus dit ook klinkt. Manu lijkt er echt in te 
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HET DEBUUT MANU RICHARDSON

geloven. We gaan graag mee in deze droom maar het 
bereiken van de 2e klasse is op zich al een geweldige 
prestatie.

Wie is de clown van het team? Om wie moet je het meeste 
lachen?  
Een grote glimlach verschijnt. “Absoluut Mounir!”. 

Je bent een goede voetballer. Zijn er dingen die je nog 
moet verbeteren?
“Ja, ik moet meer om me heen kijken. Onder andere ook 
eerst achter me kijken voordat ik de bal aanneem. Dit soort 
praktische tips krijg ik van Martijn. Echt een geweldige 
leermeester.” 

En wat kunnen jullie als team nog verbeteren?
“Voetballend hebben we het goed voor elkaar. De 
communicatie tijdens het spel kan beter. Er wordt soms te 
veel gepraat waardoor de effectiviteit verdwijnt.” 

Wat vind je het leukste aan SCW?
“Alles is alles geweldig hier. De mensen van zowel het team 
als de club zijn heel vriendelijk. En als team vormen we een 
sterk geheel. Alles is ook super goed georganiseerd. Het is 

wat dat betreft echt vergelijkbaar met mijn ervaringen als 
international.” 

Tot slot. Heb je nog tips of verbeteradviezen voor de 
club?
“Ehhhhh, nee, het is allemaal geweldig geregeld hier.” 

We hopen Manu nog lang te zien schitteren in het blauw 
wit. Straks in de 2e klasse hebben we zijn skills 
ongetwijfeld weer hard nodig. Manu, dank voor het 
interview en heel veel succes en vooral ook plezier bij onze 
mooie vereniging.  

Tot slot een leuke anekdote. De foto van Manu werd 
gemaakt tussen de twee laatste wedstrijden door. Het 
kampioenschap was al veilig gesteld maar de huldiging 
moest nog komen. Hij had de primeur om als eerste het 
vers gedrukte kampioenssjaaltje te mogen dragen. Hij sloot 
af met de vraag “Mag ik deze alstublieft houden?” Dat een 
international oprecht blij is met een simpel sjaaltje van  
Sc Westervoort. Het is opnieuw een bevestiging van de 
mooie tijden die we als club doormaken. 

DOOR: FLEUR EN MICHEL
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1E ELFTAL

XXX

Intro xxx

Tekst Xxx

DOOR: XXX

MO20
VOORSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: PAMELA VAN MIERLE, HOOFDTRAINER ERWIN HOOGVELD, NOVA 
 BUIJTENHUIJS, MENTAL COACH GUIDO HUPJÉ, DANIQUE JANSEN.
MIDDELSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: TEAMMANAGER ANOUSJKA BOESVELD, GASTSPEELSTER LUNA 
PIEPLENBOSCH, ARIANE DE JONG, TESSA RAAIJMAKERS, LIEKE HOOGVELD, VERA GROB, CAMERON HUPJÉ, 
VLAGGER OLIVIER DE LANGE.
ACHTERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: JUTHA NLEHOF, FELINE WUNDERINK, BRITT ADAM ORAS, AMBER 
 NEIJENHUIS, JULIA BOESVELD. NIET OP DE FOTO: LIEKE NOORDIJK.
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KAMPIOENENBAL 

KAMPIOENENBAL
Het seizoen 2022-2023 stond weer bol van de blauw witte kampioenen. Ook dit jaar is weer 

bevestigd dat Sc Westervoort vele winnaars in de gelederen heeft, deze zijn tijdens 
2e Pinksterdag al op ons mooie sportpak gehuldigd. In onderstaand overzicht nog eenmaal de 

aandacht voor al onze kampioenen. Nogmaals gefeliciteerd! 

Heren 1

Heren 2

Heren 4

7x7

MO11

KAMMMMMMMMMMMMMMMMMMPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOENENBAAAAAAAAAAAAAAAAALLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLLL  

Heren 1

Heren 2
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KAMPIOENENBAL

MO17

MO20

Champions League

KKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKKAAAMPIOENNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEENNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNNBAL

MMMMMMMMMMMMMMMMMMMMMMMO17

MO20

Senioren:
Zondag 1: Over dit team is natuurlijk al heel veel gezegd 
en geschreven. De toppers van Wim zijn 2 jaar achtereen 
kampioen geworden en gaan voor het eerst in de historie 
naar de 2e klasse. Ontzettend knap, hulde!
Zondag 2: Dit team eindigde de 1e seizoenshelft in de 
grijze middenmoot. Na de herindeling bleek al snel dat dit 
team veel te sterk was voor de nieuwe competitie. Alleen de 
laatste wedstrijd ging verloren, de rest van de partijen werd 
allemaal gewonnen.
Zondag 4: Zondag 4 beleefde een heel sterk seizoen waarbij 
de heren steeds meer op stoom kwamen. Na de winterstop 
werden al de directe concurrenten op achterstand gezet. Met 
maar liefst 7 punten voorsprong werden de mannen uit bij 
DVV kampioen. Een puike prestatie. Dit werd gevierd met een 
mooi feestje bij Sportclub en een afsluiter bij Huis ter West en 
de Schoof.
Vrijdag 7x7 45+: Eigenlijk is het pas nieuws als deze 
mannen geen kampioen zijn. Sinds de deelname aan de KNVB 
7x7-competitie zijn de mannen slechts 1x als 2e geëindigd. 
Verder alleen eerste plaatsen. De laatste speelronde 
(4 wedstrijden) van deze editie werd gecanceld. Met een 
voorsprong van 13 punten was het pleit echter al beslecht. 
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JO12-2

JO14-1

JO14-2

JO12-2

Jeugd:
MO11: De meiden van de MO11 presteerden het hele jaar 
op een hoog niveau. In fase 1, 2 en 4 werd de 2e plaats 
behaald. In fase 3 werd een dik verdiend kampioenschap in 
de 1e klasse behaald. Het plezier straalt er vanaf bij deze 
meiden en hun trainers.
JO12-2: De jongens van de JO12-2 hebben uitstekend 
gepresteerd. De 1e fase was even opwarmen, fase 2 leverde 
de 2e plaats op. Vervolgens werden ze in fase 3 kampioen 
in de 4e klasse. Maar dit was nog niet alles, na de promotie 
werden ze opnieuw kampioen, nu in de 3e klasse. Super 
gedaan jongens.
JO14-1: De start was goed met een 2e plaats in de 1e fase, 
daarna werd in fase 2 het kampioenschap binnen 
gehengeld. Los van de prestaties op het veld, is dit team 
ook kampioen in maatschappelijk verantwoord voetballen. 
Niet in de laatste plaats door aanvoerder Luuk Bosman en 
trainers Mathijs Davids en Ronnie Vink.

JO14-2: In de 2e fase waren de jongens er met de 2e 
plaats al heel dichtbij. In de laatste fase klopte werkelijk 
alles. Kampioen worden met alleen overwinningen is 
zeldzaam. De 14-2 flikte dit kunstje en dit werd volledig 
terecht groots gevierd.
MO17: Het was voor deze meiden een topjaar. Twee keer 
2e en in december kampioen. Het is een hecht team met 
fanatieke en sociale trainers. Daarnaast kunnen de meiden 
ook gewoon heel goed voetballen.
MO20: Qua niveau heeft dit team geweldig gepresteerd. In 
december werden de meiden kampioen in de 1e klasse. Dit 
voorjaar eindigden de meiden op een schitterende 4e plek 
in de hoofdklasse. Heel knap.

Net niet:
Tot slot willen we nog enkele teams onder de aandacht 
brengen die helaas net geen kampioen zijn geworden, maar 
er erg dichtbij waren. Zo verloor Zaterdag 2 de 
kampioenswedstrijd tegen RKHVV. Ook voor de JO11-1 en 
de JO19-1 was het ‘net niet’, maar bleef het spannend tot 
de laatste speelronde.

Overall is er heel sterk gepresteerd dit seizoen. 
Voorop gesteld dat het vooral gaat om plezier! En 
ook dat zat absoluut goed dit jaar. Er is veel 
gejuicht en gelachen en dat is natuurlijk waar het 
om draait. Al met al kunnen we wederom de 
conclusie trekken dat er bij Sportclub Westervoort 
een schitterende combinatie bestaat van plezier, 
presteren en gezelligheid.

DOOR: MICHEL, ANNE EN AAFKE
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AFSCHEID 

AFSCHEID SPELERS HEREN 1 
Jelle Apeldoorn
De eerste speler waar we vandaag officieel 
afscheid van nemen, heeft eigenlijk vorig jaar al 
afscheid van het eerste elftal genomen. Omdat het 
vorig jaar lastig was een datum te prikken en we hem niet 
zonder klein eerbetoon wilden laten gaan, wordt ook hij 
vandaag geëerd. Hij was de Lucky Luke van het eerste elftal 
en was vaak sneller dan zijn eigen schaduw. Vanuit zijn 
werk heeft hij de hele wereld gezien en zijn bijnaam Appa 
verwijst naar de achternaam van deze speler. Met 3 
kampioenschappen en 8 jaar in het eerste elftal willen we 
Jelle Apeldoorn bedanken voor zijn inzet.

Joey van Zanten
De volgende speler waar we afscheid van nemen, 
speelt ook alweer een jaar in een ander elftal en op 
een andere dag. Met een fluwelen traptechniek is hij 
topscorer met 62 doelpunten in het 1e. Ik begreep dat het 

de grapjas van de ploeg was, maar er regelmatig ook 1 
moest incasseren. Om maar niet te vergeten met welk 
nummer hij speelde, heeft hij nummer 7 op zijn been 
getatoeëerd. Met 3 kampioenschappen en 10 jaar in het 
eerste elftal is het de beurt aan Joey van Zanten afscheid te 
nemen van het 1e elftal. 

Sjoerd Jansen
Heeft u een klus, dan kunt u de volgende speler 
rustig bellen. Het is een handige jongen en er wordt al 
zachtjes gefluisterd dat hij ambities heeft om de VUT ploeg 
te komen versterken. Als spits heeft hij helaas best vaak last 
gehad van blessures, maar hij maakte maar liefst 11 jaar 
deel uit van het eerste elftal en wist 4 keer een 
kampioenschap mee te maken. Met een bijnaam die doet 
vermoeden dat het ook een goede kok is, vragen we SOEP 
ofwel Sjoerd Jansen naar voren. 

29 mei 2023
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Cas van Wijhe
Met zijn blonde krullen maakt deze speler al 
14 jaar, ja u hoort het goed, 14 jaar, deel uit van het 
1e elftal. Hierdoor kan hij helaas niet overal in de Liemers 
meer boodschappen doen, en dat ligt zeker niet aan zijn 
blonde krullen. Van linksbuiten, uiteindelijk terechtgekomen 
op de linksback positie, is deze speler niet altijd een 
trainingsbeest. Maar let wel, op zondag geeft hij altijd 
100% inzet. Respect voor zijn echtgenote, die hoogzwanger 
zijn 4e kampioenschap mee wist te vieren: Cas Hielke van 
Wijhe is de volgende speler waar we afscheid van nemen

Frank van Wijhe
We maken even een zijstap: de volgende persoon 
die we willen eren, is geen voetballer. Hij is echter 
wel de man waarvan we kunnen zeggen dat hij er altijd is. 
Begin dit jaar ook nog eens 25 jaar lid bij de buren en bezig 
een emigratie voor te bereiden, zoals hij het zelf zei. Met 6 
kleinkinderen is hij een gelukkig mens: als vereniging 
konden wij Frank van Wijhe als trouwe supporter van het 
eerste elftal niet zonder aandenken laten gaan.

Pelle Gerretzen
De laatste speler waar we dit jaar in het eerste 
afscheid van gaan nemen, is op zijn best als hij met 
woorden kan spelen. De woordgrappen zijn niet van de 
lucht, waarbij hij zich in de herfst helemaal kan verheugen 
op een Bokje. Met inmiddels 13 seizoenen in het eerste en 
waarschijnlijk 26 verschillende kapsels, is hij 4 keer 
kampioen geworden. Dit seizoen was speciaal: als eerste 
scoren in de 3e klasse B, als aanvoerder van een historisch 
elftal: Pelle Gerretzen kan met recht zeggen dat hij stopt op 
zijn hoogtepunt! 

Pelle Gerretzen

BAL04_2223_CC22.indd   35BAL04_2223_CC22.indd   35 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52



Alle kampioenen gefeliciteerd met een behaald 
kampioenschap! Voor iedereen die onze blauwwitten heeft 
zien voetballen was het een topseizoen. Voorlopig even 
blijven nagenieten van alles.

Het kampioenschap van heren 1 is groots gevierd. 
Geweldig! Ook alle overige kampioenen zijn op maandag 
29 mei gehuldigd.
Ter gelegenheid van het kampioenschap van heren 1 heeft 
BASN net als vorig jaar een kampioensbord laten maken 
(dit keer in 2 delen). Deze zijn opgehangen langs het 
hoofdveld ter hoogte van het kantineplein. 
Op maandag 29 mei voorafgaand aan de wedstrijd is er 
geluncht bij Huis ter West met de leden van BASN, 

Hoi dames en heren, jongens en meisjes,

hoofdbesturen Sc Westervoort, VVO en AVW’66. Heel mooi 
dat onze nieuwe bordsponsor Bumé ook hierbij aanwezig 
was. Welkom Bumé!

Op naar weer een mooi voetbalseizoen. Uiteraard ook een 
fijne vakantieperiode!

Namens BASN,

MAURITS PELGRIM (VOORZITTER BASN) 

en overige bestuursleden, Jan Koers (secretaris BASN), 
Edwin Peters (penningmeester BASN), Mirjam Koenen 
(kleding), Patrick Gal, Bennie Heijmen en Paul Koenen.

36 DE BALLENVANGER
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LUNCH

VACATURE

LUNCH BIJ HUIS TER WEST
Op maandag 29 mei, de dag van de laatste 
thuiswedstrijd van sportclub vond een lunch 
plaats bij sponsor Huis ter West. 

Op initiatief van het bestuur van BASN werden door het 
hoofdbestuur sponsorleden van BASN, de besturen van 
sportclub, BASN en SESN, alsmede het bestuur van buurclub 
AVW ’66 uitgenodigd.
Tevens werden sponsors en bestuur van tegenstander VVO 
die dag hiervoor uitgenodigd. Hierbij was o.a. hun 
hoofdsponsor Bumé aanwezig, die inmiddels ook sponsor 
van sportclub was geworden. 

Er was voor gezorgd, dat het mooie bord van Bumé al voor 
maandag 29 mei opgehangen werd (met dank aan de VUT-
ploeg).
Om 11.30 uur werd een overheerlijke lunch geserveerd 
door bordsponsor Huis ter West.
Na de lunch toog het gehele gezelschap naar het hoofdveld 
van sportclub om gezamenlijk van de laatste thuiswedstrijd 
te genieten en daarna het kampioensfeest te vieren.

DOOR: JAN

Het gaat goed met de jeugdtak van Sc Westervoort. De champions 
league was nog nooit zo goed gevuld en ook andere de pupillenteams 
waren heel goed bezet. In aanloop naar volgend seizoen zijn we hard op 
zoek naar trainers en assistent trainers. Dit voor verschillende lichtingen, 
van de onderbouw tot de bovenbouw. Ooit overwogen om als trainer aan de 
slag te gaan? Dan is dit het moment. Stuur een berichtje naar voetbal@scwestervoort.nl. 
Dan gaan we tijdens een gesprek bepalen welk team het beste bij jouw past. Mocht je 
iemand kennen die geïnteresseerd is, vraag dan of hij/zij open staat voor een gesprekje. 

Je hulp wordt niet alleen gewaardeerd. Het is keihard nodig.
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SCHEIDSRECHTERS VAN HET KWARTAAL

MILA VAN ERVE EN RILOTTE BROUWER
Dit keer niet één maar twee scheidsrechters van 
het kwartaal en dan ook nog de twee 
vrouwelijke scheidsrechters van SC Westervoort: 
Rilotte Brouwer en Mila van Erve! Ze spelen 
beide in damesteams en vinden het ontzettend 
leuk om ook wedstrijden te fluiten. We stellen ze 
graag aan je voor!

Zouden jullie eerst wat over jezelf willen vertellen?
Ik ben Mila van Erve en inmiddels 14 jaar oud. Ik ben 
geboren in Zevenaar en woon al 14 jaar in Westervoort. Ik 
zit op het Candea College. 
Hoi allemaal, mijn naam is Rilotte (aka Riet). Ik ben 24 jaar 
en woon in het prachtige Angerlo met mijn ouders en 2 
zusjes. In het dagelijks leven werk ik als fysiotherapeut in 
Varsseveld.

Hoe heeft jullie voetballoopbaan er uitgezien, hoe oud 
waren jullie toen jullie begonnen met voetballen?
Mila: Ik ben begonnen met voetballen toen ik 11 was en 
speel nu bij de MO15. Ik wilde al wel eerder gaan 
voetballen, maar toen zat ik nog op turnen en danste bij 
balletschool Blanche. Op de basisschool voetbalde ik altijd 
in de voetbalkooi. 

Rilotte: Ik kan dit niet beter omschrijven dan Aafke het 
heeft gedaan in de vorige editie van de Ballenvanger. Even 
teruglezen dus..

Waarom zijn jullie gaan fluiten?
Mila: Afgelopen seizoen kreeg ik een blessure aan mijn 
knie, waardoor ik een paar maanden niet mocht voetballen. 
Ik baalde daar enorm van. Om toch iets te kunnen doen 
met voetbal, leek het me wel leuk om wedstrijden te gaan 
fluiten.
Rilotte: Ik floot vroeger wel eens een wedstrijd van de 
jeugd, toen Etienne me benaderende om bij sportclub te 
gaan fluiten was ik meteen om.

Heeft er iemand als voorbeeld gediend waardoor jullie 
zijn gaan fluiten?
Mila: We moesten afgelopen seizoen met de MO15 uit 
voetballen en daar hadden ze een vrouwelijke 
scheidsrechter die naar mijn mening echt niet kon fluiten. 
Toen dacht ik, dit kan ik veel beter. Ik heb daarna aan 
Michel van Enckevort gevraagd of ik bij sportclub 
scheidsrechter mocht worden.
Rilotte: Ja, mijn vader, hij is ook scheidsrechter. Hij heeft 
vorig jaar nog een wedstrijd van mijn team tegen 
Westervoort gefloten. Je zou hopen dat hij een lichte 
voorkeur heeft bij een twijfelgeval. Helaas is dat niet het 
geval want mijn vader is te eerlijk tijdens het fluiten! Zo 
ook laatst bij het vlaggen..

Wat vinden jullie het leukst aan scheidsrechter zijn?
Mila: De betrokkenheid bij een wedstrijd vind ik leuk en om 
de wedstrijd op een goede manier te begeleiden.
Rilotte: De interactie die je hebt met de spelers.

Hoe lang geleden was het toen jullie je eerste 
wedstrijd floten en hebben jullie daar nog speciale 
herinneringen aan?
Mila: Ik ben pas kort geleden begonnen als scheidsrechter. 
Ik was 13 jaar en dit was de JO12-2. Ik weet wel dat ik erg 
zenuwachtig was, maar dat de trainers van JO12-2 en van 

Mila van Erve
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de tegenstander hier veel begrip voor hadden. Ik had met 
Michel afgesproken om eerst maar een kwart van de 
wedstrijd te fluiten. Ik vond het zo leuk dat ik gewoon de 
hele wedstrijd heb gefloten.
Rilotte: Geen idee, dat is al best een tijd geleden!

Wat is jullie leukste ervaring als scheidsrechter? En 
wat is jullie minst leuke ervaring als scheidsrechter?
Mila: Ik heb nog geen minder leuke ervaringen mee 
gemaakt als scheidsrechter. Mijn leukste ervaring was toch 
wel mijn allereerste wedstrijd als scheidsrechter. Vond het 
vooral leuk hoe de mensen reageerden dat ik als 13-jarig 
meisje een wedstrijd floot.
Rilotte: Er is niet 1 specifieke ervaring maar ik vind de 
toernooien en de meiden altijd het leukst om te fluiten. Het 
minst leuk is het commentaar dat je soms krijgt vanuit het 
publiek dat aan de zijlijn staat.

Vertellen jullie thuis over een wedstrijd die je 
gefloten hebt?
Mila: Ja, als ik thuis kom vertel ik meteen hoe de wedstrijd 
gegaan is. Wat er goed ging en wat er minder goed ging. 
Rilotte: Jazeker, ik vertel thuis altijd welke wedstrijd ik ga 
fluiten, hoeveel het is geworden en wat ik van de wedstrijd 
vond.

Wat vinden jullie van de bekende scheidsrechters in het 
betaalde voetbal? 
Mila: Ik ben niet zo bekend met de scheidsrechters in het 
betaalde voetbal. Wat ik sowieso knap vind van de rol als 
scheidsrechter, is dat je sterk in je schoenen moet staan om 
een wedstrijd zonder problemen te kunnen begeleiden.

Rilotte: Ik vind dat ze het redelijk goed doen, sinds de 
komst van de VAR is er veel veranderd en wordt elke 
beslissing die een scheids neemt 10x geanalyseerd. Dit 
heeft het niet makkelijker gemaakt voor de scheidrechters.

Hebben jullie een voorkeur voor bepaalde teams? Fluit 
je bijv. liever oudere kinderen of juist jongere 
kinderen?
Mila: Aangezien ik nog niet veel ervaring heb, vind ik het 
voor mezelf fijn om de jongere kinderen te fluiten. 
Inmiddels heb ik ook de MO11 mogen fluiten, dat vond ik 
erg leuk om te doen bij die meiden.
Rilotte: Ik fluit het liefst tot de Onder 15-teams en de 
vrouwenteams, hierbij is de interactie met de spelers vaak 
het leukst.

Hoe verloopt de samenwerking met de andere 
scheidsrechters, is het een leuk team om mee te werken?
Mila: Het valt me op dat de scheidsrechters erg betrokken 
zijn met elkaar. Na de wedstrijd wordt altijd gevraagd hoe 
de wedstrijd is gegaan. Ik vind het een leuk team om bij te 
horen.
Rilotte: De samenwerking verloopt goed, want als er 
iemand een keer onverwachts niet kan wordt het meteen 
opgevuld.

Hoe zouden jullie leeftijdsgenoten enthousiast willen 
maken om scheidsrechter te worden?
Mila: Het is echt super leuk om te fluiten. Je bent de hele 
tijd in beweging en je doet ook eens iets terug voor de club. 
Rilotte: Door het gewoon een keer te doen! Je krijgt vaak 
leuke reacties van de club en trainers.

Bedankt Mila en Rilotte voor dit interview! We hopen 
jullie nog vaak op het veld te zien, is het niet als 
speelster, dan wel als scheidsrechter!
Indien er meiden en/of dames enthousiast geworden zijn 
door de ervaringen van Mila en Rilotte als scheidsrechter: 
Opgeven kan door een mail te sturen naar  
voetbal@scwestervoort.nl of Mila of Rilotte aan te 
spreken ná een wedstrijd. 

DOOR: ANOUSJKA  

Rilotte Brouwer
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DE FAMILIE SLIJKHUIS
Het is best lastig families te vinden voor het onderdeel “Op de bank bij”. Tijdens een brainstormsessie 
welke families hiervoor in aanmerking komen werd de familie Slijkhuis genoemd. Natuurlijk! Vader 
Chios en de drie kinderen zijn al jaren actief op Sportclub, maar sinds dit jaar is zelfs moeder Kim 
officieel gestrikt voor een functie binnen Sportclub Westervoort als assistent trainer. Tijdens het 
interview blijkt dat Kim, net als de rest van de familie, ook al jaren actief is met en voor  
SC Westervoort. Tevens blijkt dat de hele familie overduidelijk een voorkeur heeft voor Blauw/Wit. 
Lees hieronder meer over de familie Slijkhuis en laat je verrassen...

Even voorstellen..
Zoon Brent is 19 jaar en zit sinds de Champions League 
op voetbal bij Sportclub Westervoort. Hij heeft alle 
jeugdteams bij SCW doorlopen en voetbalt dit jaar voor het 
eerst bij de senioren in het nieuw opgerichte team Zaterdag 
4. Hierover heeft in de vorige Ballenvanger een uitgebreid 
interview gestaan.

Vader Chios is 48 jaar en ook begonnen in de Champions 
League. Hij heeft gevoetbald tot zijn 18e en moest toen 
helaas stoppen wegens een studie in Rotterdam. Toen Brent 
ging voetballen herkenden ze vader Chios gelijk: “Leuk dat 
je weer terug bent Chios, wil je ook komen trainen?” Dus is 
Chios al trainer sinds Brent in de CL begon en heeft hij 
aansluitend zoon Ties getraind en vanaf volgend jaar gaat 
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OP DE BANK BIJ
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OP DE BANK BIJ DE FAMILIE SLIJKHUIS

Chios de MO15 met dochter Do trainen. Daarmee heeft hij 
al zijn kinderen getraind. Is er een trainer die langer achter 
elkaar getraind heeft?? Ik hoor het graag!
Gelukkig houdt Chios nog tijd over om zelf te sporten: Na 
het voetballen is hij gaan tennissen, heeft hij marathons 
gelopen en tegenwoordig doet hij aan wielrennen. Hij zoeft 
regelmatig onze mooie club voorbij in zijn snelle outfit. 

Dochter Do is 12 jaar en zit sinds de MO13 op voetbal. Ze 
heeft heel kort al eerder gevoetbald, maar bij de jongens 
vond ze het niet leuk en is snel gestopt. Do was ook 
gevraagd voor de foto bij een Facebook oproep “Wie wil er 
in team Fenne komen voetballen?”. Omdat ze echter net 
terug kwam van een paar dagen schoolkamp was dat niet 
haar beste fotomoment, dus heeft ze dit afgezegd. Als 
meisje moet je daar heel zorgvuldig mee omgaan! Door die 
oproep heeft SCW echter een geheel nieuw MO13-team op 
kunnen richten en sinds die tijd voetbalt Do met veel plezier 
met vriendinnen bij SC Westervoort. Ondertussen voetbalt 
ze in de MO15.

Zoon Ties is 16 jaar, bijna 17, en je raadt het al, ook Ties is 
in de Champions League begonnen! Dit jaar voetbalt hij zijn 
laatste seizoen in jeugdteam JO19-2 met vader Chios als 
trainer. Vanaf volgend seizoen maakt Ties de overstap naar 
seniorenteam Zaterdag 4 waarin zijn broer ook voetbalt. Het 
lijkt hem erg leuk in dit vriendenteam te voetballen. Zal dat 
iets met de “derde helft” te maken hebben??

Moeder Kim is 46 jaar en heeft, zoals ze zelf zegt, “100 
jaar geleden” bij SCW gevoetbald. Dit was niet in de 
Champions League, maar in het allereerste meiden/
vrouwenteam van SCW! Ze heeft daar 2 seizoenen 
gevoetbald en vond het leuk, maar voetballen bleek niet 
haar sport. Zoals ze zelf zegt: “Gelukkig hebben ze daar 
geen foto’s meer van!” Dat weet ik nog niet zo zeker Kim, 
want SCW heeft overal foto’s van, maar ik zal ze niet 
opzoeken.
Vanaf het moment dat Brent op voetbal zat, ging Kim 
natuurlijk mee naar wedstrijden en is regelmatig rij- en 
wasouder geweest. Als ze pech had, of geluk, het is maar 
hoe je het bekijkt, stond ze van ’s morgens 9 tot ’s middags 
5 langs de lijn te kijken naar de kinderen. Respect Kim!

Begin van dit jaar is ze assistent-trainster 
geworden bij de MO15 nadat vriendin Sabine 
zichzelf beschikbaar stelde als trainster en 
eigenlijk vindt ze dit heel leuk om te doen. 
Volgend seizoen zal ze samen met Sabine 
assistent-trainer van Chios worden in de MO15. 
Ben je benieuwd hoe dat uit gaat pakken 
samen? Ze zijn al samen sinds 7 oktober 1991, 
Chios schudt deze datum zo uit zijn mouw!, dus 
dat moet helemaal goed komen! 

Zijn jullie voetballiefhebbers?
Verrassend genoeg is Do de fanatiekste 
voetbalkijkster van de familie. Ze volgt niet echt 
een club, maar Do kijkt gewoon graag naar 
voetbalwedstrijden. Ze vindt het vooral leuk om 
naar een stadion te gaan om de wedstrijd live te 
zien. Naar het Nederlandse elftal kijken ze wel 
allemaal. Kim is de enige die helemaal niet van 
sporten houdt. Misschien is dat de reden dat Chios 
sport voor twee?!?
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Waarom is SC Westervoort jullie thuiscluppie?
Brent: Bij SCW kent iedereen elkaar, in de kantine na de 
wedstrijden en trainingen is het altijd gezellig, de 
welbekende “derde helft”.
Chios: Voelt zich vooral thuis bij SCW. De sfeer, het publiek 
en de vrienden die er rondlopen maken dat het er altijd 
gezellig is. Omdat Chios al zo lang bij SCW rondloopt heb 
ik hem gevraagd of er verschil is tussen het SCW van toen 
en het SCW van nu. Eigenlijk is er geen verschil geeft hij 
aan, alleen toen stond Tiny vast achter de bar, en zij kende 
iedere speler. Tiny was het vaste gezicht van SCW.
Do: Vindt het altijd gezellig bij SCW. Ze kent veel 
leeftijdsgenoten daar en SCW is een leuke plek om te 
chillen ook buiten de trainingen en wedstrijden om. Over de 
“derde helft” kan ze nog niet meepraten gelukkig, maar of 
dat nog lang duurt..??
Ties: Komt al sinds hij klein is bij SCW, dus het voelt voor 
hem heel vertrouwd.
Kim: Heeft sinds de jongens gingen voetballen veel ouders 
leren kennen bij SCW en die komt ze nog steeds tegen in 
de loop der jaren. Dat maakt het vertrouwd en leuk.
Aan overstappen naar een andere voetbalvereniging 
moeten ze geen van allen denken! Ze hebben allemaal een 
Blauw/Wit hart!

Wat zijn de leukste anekdotes, mooiste overwinningen 
en herinneringen bij SC?
Brent geeft aan dat het kampioenschap in het laatste jaar 
van de JO19-2 een mooie ervaring was. Verder waren de 
voetbalkampen in het buitenland zoals Denemarken en 
België altijd geweldig! Met Zaterdag 4 doen ze niet meer 
aan voetbalkampen. Zij doen vooral aan weekendjes weg 
net als alle andere seniorenteams.

Chios zegt dat hij ook de trainingskampen, van de 
toenmalige A en B teams, naar Duitsland, Italië of naar 
vakantieparken een geweldige belevenis vond.
Do geeft aan dat ze in januari tijdens een wedstrijd 
verkeerd op haar hoofd is gevallen. Daardoor viel ze flauw 
en was ze even helemaal de weg kwijt: het zorgde voor 
haar eerste ritje in de ambulance. Dat was een heftige 
gebeurtenis, maar niet echt leuk of mooi. De teamuitjes en 
pupillenweekend waren wel heel erg leuk. 
Ties geeft aan dat hij de pupillenweekenden erg leuk vond, 
lekker kattenkwaad uithalen of zoals dat hij het zegt: 
“lekker k*tten!”
Kim haar vroegste herinnering is dat iemand tijdens hun 
allereerste wedstrijd vroeg: “Aan welke kant moeten wij 
doelen??” 

Wat was een grote tegenvaller, de meest bittere pil of 
nederlaag binnen SCW?
Brent heeft tijdens een training zijn been gebroken. Dat 
was een behoorlijke tegenvaller!
Chios heeft ook een keer zijn been gebroken tijdens een 
wedstrijd. 
Bij Do was het de val tijdens een wedstrijd waarbij ze out 
geweest is. Omdat ze misselijk was en bleef overgeven 
hebben ze een scan gemaakt, maar gelukkig was daar niets 
op te zien. Na een paar weken kon ze weer lekker 
voetballen.
Verder zijn er geen noemenswaardige nederlagen die 
onthouden zijn. Do is eigenlijk het meest fanatiek van 
allemaal en kan het meeste balen als ze slecht gespeeld 
hebben, een slechte scheidrechter hebben (natuurlijk niet 
bij SC!) of als ze verloren hebben.
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OP DE BANK BIJ DE FAMILIE SLIJKHUIS

Waar liggen nog kansen voor SC Westervoort, waar kan 
nog iets verbeterd worden?
Het kunstgras! Het nieuwe veld was de eerste dagen na 
oplevering eerder een heuvellandschap dan een 
kunstgrasveld.
Chios heeft een goede tip op het sociale vlak: De jeugd 
voetbalt tegenwoordig minder buiten en zit meer binnen 
om verschillende redenen. Hoe mooi zou het zijn als SCW 
een vrije inloop-voetbalmiddag organiseert met leuke 
voetbalactiviteiten voor de Westervoortse jongeren? Staat 
genoteerd Chios!

Hebben jullie een mening over de op handen zijnde 
samenwerking met AVW?
De hele familie heeft een echt ‘blauwwit’ hart. Ze begrijpen 
het als er een samenwerking komt, maar het liefst willen ze 
blauwwit blijven… en bij SC zelf… en geen andere naam.. 
oké, misschien “FC Westervoort”. Op hetzelfde moment 
wordt er een tenue gebracht door een speler uit de JO19-2: 
hoe toepasselijk dat het blauwwitte tenue juist nu in de 
woonkamer ligt. Heb ik al gezegd dat ze een echt blauwwit 
hart hebben?
Maar: ze begrijpen het als er samen gewerkt moet worden 
om iedereen een lekker potje voetbal te laten spelen.

Waar denken jullie als eerste aan wanneer jullie aan 
SCW denken?
Heel verrassend roepen ze als eerste “BLAUW/WIT”! 
“Laatste 2 jaren Kampioenen!” “De feesten die rondom 
wedstrijden georganiseerd worden” “De tegenstanders 
blijven ook steeds langer bij SCW hangen na een wedstrijd: 
SC Westervoort staat voor gezelligheid!”
Verder worden “voetballen met vrienden” genoemd en 
“het is vertrouwd”.

Als laatste de vraag of de Familie Slijkhuis nog 
aanvullingen voor de ballenvanger heeft: Eigenlijk 
niet… behalve dat ze echt een Blauw/Wit hart hebben.

Bedankt familie Slijkhuis voor dit interview waarin jullie mij 
verrast hebben hoe lang de hele familie al verbonden is met 
het Blauw/Witte Sc Westervoort! Bedankt ook voor jullie 
enthousiasme voor ons cluppie. We wensen jullie nog veel 
sportieve en gezellige jaren toe bij het mooie Sportclub 
Westervoort!

DOOR: ANOUSJKA
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EEN ELFTAL VRAGEN 

REMCO HERMSEN
Dit keer is Remco Hermsen aan de beurt 

voor een elftal vragen. Deze vader, 
gepassioneerd trainer en voetballer van het 

4e stelt zichzelf voor!

1  Vertel eens wat over jezelf. Leeftijd, je familie/
gezin, werk, hobby’s naast het voetbal. 
Op 8 maart ben ik voor de 20e keer 25 geworden. Ik 
werk bij provincie Gelderland als asset specialist 
wegverharding. Mij partner is Debbie Veldink, die 
ook actief is bij SC Westervoort. Samen hebben wij 
zoon Lenn (JO12) en zoon Boaz (JO10). Naast 
voetballen mag ik ook graag bitterballen met een 
bijpassend drankje nuttigen. Om dit te compenseren 
doe ik nog een beetje fitness, padel, tennis en golfen. 

2  Ben je geboren in Westervoort? 
Ik ben geboren in het Sint Elisabeth gasthuis 
ziekenhuis in Arnhem. Maar ik woon al mijn hele 
leven in Westervoort. 

3  Vanaf welke leeftijd (team) ben jij lid van 
sportclub? 
Ik ben op mijn 5e bij de F-jes begonnen.  

4  Kun je een hoogtepunt noemen van je 
voetbalcarrière tot nu toe? En misschien ook een 
dieptepunt?  
Hoogtepunt is toch wel kampioen worden met het 
team. Dieptepunt is gedrag op het veld dat niet zo 
veel met voetbal te maken heeft. En in een ver 
verleden 2e geworden voor de titel “speler van het 
jaar” achter Ramses. 

5  Waarom wilde je trainer worden? 
Om eerlijk te zijn ben ik zo’n 6 jaar geleden 
overgehaald. Er was toen begeleiding nodig bij de 
Champions League. Vervolgens ben ik niet meer 
gestopt en train ik nu met veel voldoening de JO12 
en JO10. 

6  Wat zijn je sterke kanten en je ontwikkelpunten? 
Als trainer maar ook als voetballer zelf. 
Als trainer vind ik dat lastig om over mijzelf te 
zeggen. De waardering van de spelers en de ouders 
is er. Dat zegt vast wel iets. Als voetballer moest ik 
het voornamelijk hebben van hard rennen. Als ik als 
voetballer dezelfde drive had, die ik nu heb als 
trainer, had ik het misschien wat verder kunnen 
schoppen dan een blauwe maandag (zondag) in het 
1e.

7  Van wie heb je veel geleerd? 
Zonder de trainers die ik heb gehad te kort te doen, 
heb ik met name veel van teamgenoten geleerd.
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ACTIEFOTO’S G-TEAM

8  Heb je een doelstelling als trainer? Wat wil je 
bereiken?
Mijn doelstelling is om de kinderen met plezier in het 
spelletje en met elkaar op te leiden om 11 tegen 11 
te voetballen.

9  Hoe motiveer je de JO12-1 en hoe houd je het 
plezier erin? 
Met de wedstrijddagen ben ik bij de 12-1 en ik geef 
training aan de 12-1 en 12-2 in circuitvorm. We 
hebben een ontzettend leuke, diverse groep. Het 
plezier (vooral op de wedstrijddagen) komt meestal 
heel natuurlijk. Door zelf gemotiveerd op het veld te 
staan nemen de kinderen dit over. Als je ergens 
plezier in hebt motiveert dat vanzelf. 

10 Je speelt zelf ook nog in het vierde. Hoe 
combineer je dit met het training geven en de rest 
van je dagelijks leven?
Wel aardig goed. Training geven is op de maandag 
en de woensdag. Zelf trainen is op donderdag. 
Wedstrijden van de jeugd zijn op zaterdagochtend. 
Bij het 4e sta ik op de zondagen in principe op de 
kijklijst.  

11  Van welke profvoetballer ben je fan en waarom?
Ik heb geen specifieke voorkeur. 

DOOR: FLEUR
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PECHVOGEL VAN HET KWARTAAL

DAPHNE VAN DEN BRINK
Daphne van den Brink, de dochter van André en 
Nicole van den Brink en 21 lentes jong. Als je 
Daphne niet kunt vinden in Westervoort dan kun 
je haar waarschijnlijk vinden in Doesburg bij 
haar geliefde vriend. 

Verder kun je haar makkelijk vinden op het veld aangezien 
ze minimaal één kop groter is dan de andere dames in het 
team. Wat veel mensen niet weten is dat Daphne 
bovennatuurlijke toverkrachten heeft en deze dan ook 
regelmatig toepast als speelster bij Dames 1. Wanneer 
niemand nog denkt dat ze de bal kan halen, komen haar 
magische uitschuif lellen (lees: benen) tevoorschijn en 
bewijst ze het tegendeel. 

Waar Daphne tijdens het trainingskamp in Spanje nog wat 
zwaarmoedig kon zijn, zit ze lachend en vrolijk klaar voor 
het interview om te stralen in de ballenvanger als de 
pechvogel van dit kwartaal.

Daphne heeft al een aardige voetbalcarrière bij SCW achter 
de kiezen. Met 14 jaar speelervaring voor SCW, weet ze de 
weg wel te vinden op het sportpark. Op haar vijfde is ze al 
aan het voetballen begonnen en tot haar vijftiende heeft ze 
heel wat teams binnen Sportclub Westervoort verslonden. 
Voor lange tijd was Daphne ‘one of the guys’ en speelde ze 
met de jongens in de jeugd. Onder begeleiding van twee 
fantastische trainers, Niek Koenders en Tim van Guilik, heeft 
ze toch wel het leukste seizoen gehad. Daarna zou ze 
eigenlijk door moeten naar de dames, maar daar was ze 
nog wel wat te jong voor (vond ze zelf). De keus was toen 
snel gemaakt en Daphne besloot zich aan de overkant van 
de straat te vestigen. Daar heeft ze twee jaar bij de meiden 
van AVW gevoetbald, maar kwam toch al gauw weer terug 
naar het mooie blauwwitte Naederhuyse. Ondertussen is ze 
alweer vier seizoenen lid van Dames 1. Met de nadruk op 
‘lid’, aangezien het spelen zelf niet altijd van toepassing is 
geweest.

Naast haar voetbalcarrière werkt ze vier dagen in de week 
als kapster in een kapsalon in Arnhem. Ze knipt het liefst de 
heren. Dus mannen… als jullie nog een kapster zoeken, 
kunnen jullie de contactgegevens van Daphne opvragen bij 
de stafleden van Dames 1. 

Wat menig mens niet weet, is dat haar lange benen niet 
alleen in het voetbal geliefd zijn maar ook in de 
modellenwereld. Onze Doutzen Kroes is namelijk gescout 
geweest voor modellenwerk in Amsterdam. Na een kennis 
maken en vele foto’s verder, was ze voor een derde keer 
uitgenodigd. Helaas was Daphne niet in de gelegenheid om 
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te komen, want wat is er belangrijker dan modellenwerk? 
Precies, voetballen! Het is wel duidelijk dat ze het 
paraderen op haar voetbalschoenen over het geweldige 
kunstgras van SCW verkiest boven het lopen van de 
catwalk op hakken.

Maar goed, we hebben Daphne natuurlijk niet voor niets 
uitgenodigd voor de rubriek ‘pechvogel van het kwartaal’. 
Daphne heeft namelijk al twee van de vier seizoenen niet 
kunnen spelen voor het eerste dames elftal van SCW. De 
pijn begon in haar scheenbenen en al vrij snel werd de 
diagnose ‘shin splints’ vastgesteld. Deze aandoening 
kenmerkt zit door een irritatie in de scheenbeenspieren en 
resulteert in gevoelige en pijnlijke scheenbenen tijdens het 
sporten. Het heeft drie maanden, inclusief oefeningen en 
dry needling bij de fysio, gekost om te herstellen. Je zou 
haast denken dat voldoende rust en een goede opbouw 
genoeg is om weer fit te worden voor de rest van het 
seizoen. Dat zou ook zo moeten zijn, maar niet als je kort 
daarna een scooterongeluk krijgt. Daphne kwam er 
‘gelukkig’ vanaf met een paar schrammen en een lichte 
hersenschudding. Alhoewel de klachten van de 
hersenschudding pas volledig verdwenen waren na een jaar, 
kwamen ze zo nu en dan weer terug tijdens het voetbal. 
Kon Daphne dan eindelijk weer trainen daarna? Nee, want 
door COVID-19 werd ook het voetbal stilgelegd. 2022-
2023 zou dan eindelijk het seizoen zijn om weer vanaf het 
begin mee te trainen als ze niet weer last kreeg van haar 
scheenbenen. Volgens Daphne heeft ze enorme pijnlijke, 
zeurende enkels en vermoeide voeten omdat er zoveel druk 
op haar enkels en hakken staat. 

Ondertussen staat er al een afspraak gepland voor 
steunzolen en hopen we natuurlijk dat dit de problemen 
oplost. Volgens de behandelende specialisten komen de 
klachten vanuit de enkels. “Eerst moeten mijn enkels 
gestabiliseerd zijn, maar omdat ze nu zo onstabiel zijn krijg 
ik zoveel klachten en pijn aan mijn schenen”, aldus 
Daphne. Als het goed is moeten de zooltjes voor stabilisatie, 
een betere houding en meer demping zorgen. “Als dat zo is, 
dan kan ik daarna weer terug naar de fysio om alles op te 
bouwen en hopelijk kan ik dan weer beginnen met 
trainen”. 

Mocht dit nog steeds niet het geval zijn, dan kan Daphne 
terecht bij de sportarts op Papendal. Gelukkig is Daphne al 
aan het sparen voor de eventuele centjes die ze nodig zou 
hebben om de sportarts te kunnen betalen wanneer deze 
kosten niet door de verzekering gedekt worden. 
Dit is ook niet de eerste keer dat Daphne pech heeft. Eerder 
heeft ze al last van haar achillespezen gehad wegens het te 
snel groeien. Dat vind ik dan ook helemaal niet gek om te 
horen. Verder heeft ze altijd al last gehad van zwakke 
enkels. Het lopen van die catwalk op naaldhakken zat er 
misschien toch niet in… Dat Daphne sowieso niet zo 
handig is in het lopen op hakken, is al eerder gebleken. 
Daphne mocht haar loopje voordoen terwijl twee scouts 
van een modellenbureau haar observeerden tijdens een 
bezoekje aan onze hoofdstad. Hoge bomen (lees: Daphne 
van den Brink) vangen veel wind zullen we maar zeggen, 
want onze Daphne struikelde. Gelukkig kwam ze er met een 
paar blauwe plekken vanaf, maar die zwakke enkels zijn 
helaas gebleven. Daarom speelt ze nu ook al ruim 4-5 jaar 
met een brace om haar rechterenkel en waarschijnlijk 
binnenkort ook om haar linkerenkel. 

Op de vraag ‘wat mis je het meest door je blessure?’ 
antwoordde Daphne meteen dat ze de gezelligheid en het 
geouwehoer mist van Aafke Theresa Kemper en Laura 
Matser (alhoewel we Laura het afgelopen jaar ook al 
hebben moeten missen vanwege een hersenschudding). 
Wat de meesten op de club wel in de gaten hebben, is dat 
Aafke en Laura echte gangmakers zijn en daar sluit Daphne 
zich dan ook zeker bij aan. Daphne geeft aan graag weer te 
beginnen met het voetbal omdat dit toch echt wel haar 
grootste hobby is. Daarnaast zou het natuurlijk ook een 
fijne bijkomstigheid zijn als ze ’s avonds na het werk weer 
wat kan doen zonder last te hebben van vermoeide benen 
en voeten. 

Daphne, bedankt dat je de gelukkige wilde zijn van mijn 
eerste officiële interview als lid van de ballenvanger 
commissie. Hopelijk helpen de zooltjes en verdere 
opbouw jou weer om verder te gaan met de trainingen 
bij Dames 1. 

DOOR: FLEUR 
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Al 50 jaar vrienden

Drie generaties 
familie Smink

De staf achter het succes
 van Heren 1

Foto’s van het kwartaal
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Prijspuzzel
Stuur de oplossing vóór vrijdag 1 september naar 
de redactie op het e-mail adres: 
ballenvanger@scwestervoort.nl
De winnaar wordt gepubliceerd in de volgende 
ballenvanger en ontvangt een cadeaubon ter waarde van 
€10, te besteden in onze webshop. De prijs wordt thuis 
bezorgd.

Uitslag prijspuzzel Ballenvanger nr. 3:
Witte broek en blauwe trui

De puzzel is dit keer gewonnen door:
Jasmijn de Wijs

Pupillen / Junioren / Senioren / keepers / kader

Woorden afstrepen:

BIJTANKEN

CL

EINDE

EREDIVISIE

FINALE

KAMPIOEN

LAATSTE

NA COMPETITIE

PLAYOFFS

TOERNOOI

TROFEE

VAKANTIE

VERVELING

VOORBEREIDING

WINNAAR

ZOMERSTOP

ZOMERVAKANTIE

Oplossing:

DE BALLENVANGER 51

ZOMERSTOP WOORDZOEKER

WIN EEN 
CADEAUBON

VAN € 10
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TOT KIEK! (2)
Onderstaande column schreef ik voor 
Ballenvanger nummer 2 van seizoen 2012-2013. 

Zijn jeugd
Hij werd geboren op 29 oktober 1959 in Duiven.  Nog geen 
jaar daarna nam hij zijn beste beslissing ooit, hij ging 
verhuizen naar het prachtige Westervoort. Je zou het niet 
zeggen maar gezien zijn geboortedatum is hij pas 53 jaar, 
als je hem in levende lijve ziet dan schat je hem toch een 
jaar of tien ouder. Deze nuchtere, sympathieke Duivenaar is 
afkomstig uit een gezin van totaal 6 mensen. Vader, moeder, 
zus Simone, zus Ingrid en broer William. 
Bij het lezen van zijn levensloop kreeg ik al gelijk veel 
bewondering voor juffrouw Mia en de nonnen van de 
Dominicusschool. Jongens als Rob Bisselink, Geert Vos, 
Gerard Siebenheller, Bart Jansen en natuurlijke kleine 
Sjonnie zelf waren jongens van de nieuwe generatie. Vanaf 
1966 tot 1972 maakten ze ook de Werenfridusschool (nu 
De Brug) onveilig. 
Hij vervolgde zijn “carrière” door te gaan puberen op het 
Thomas à Kempiscollege. Met succes haalde hij daar zes 
jaar later zijn VWO diploma.
 
Voetbal 
Zijn voetbalcarrière begon op 10-jarige leeftijd. Hij ging 
voetballen bij Sportclub Westervoort en maakte al op 
15-jarige leeftijd zijn debuut in het eerste van de 
blauwwitten. Dit was overigens niet omdat hij goed kon 
voetballen, de plaatselijke SC had rond die tijd maar  
25 spelende leden. In 1977 werd het eerste kampioen van 
de vierde klasse, jongens als Willy Messing, Peter Smit, Ben 
Alink, Jos Brom trapten een leuk balletje maar de spil van 
het elftal was toch altijd Dikke Theet. John is ook trots dat 
hij zolang met hem heeft mogen voetballen. Een jaar later 
werden de kwaliteiten van Willy Messing zichtbaar: 
Westervoort degradeerde direct weer uit de derde klasse. 
Tot 1996 speelde hij afwisselend in het eerste, tweede en 
derde. Vanaf dat jaar werd hij rijp bevonden om bij de 
veteranen te komen. Hier beleefde hij hele mooie tijden 

samen met Hans van Workum, Wout Hermsen, Rob van 
Bommel, Willem Kock, Cees Anema, Henk Heijmen en nog 
veel meer rasechte voetballers waar we trots op mogen zijn. 
Ondanks deze fantastische tijd wilde John toch weer een 
stapje hoger. Hij had de keuze om in 8 seniorenelftallen te 
voetballen en koos nota bene voor het vierde. FC 
Overgewicht, met o.a. Ramses Messing, Ronny Arends en 
tochtstrip Koen de Wijs werden voor de laatste jaren van 
zijn carrière zijn makkers! 
Als we terugkijken op zijn leven als spelend lid van 
Sportclub Westervoort kunnen we trots zijn op John. Wat er 
ook gebeurde: hij moest en zou winnen. Hij voetbalde net 
zolang door totdat het gras op was. Tegenstanders ergerden 
zich kapot aan hem en terecht! Het altijd sympathieke 
Oranje wist zich geen raad met hem en schreeuwde over en 
weer : “pak die ouwe eens aan” “Henkie laat opa niet 
lopen” “hij is 75 jaar en jij ken hem nie de baas” …..
prachtig om dit allemaal te horen alleen jammer dat ze er 
per zin 15 keer het woord kanker lieten horen. 
Twee jaar geleden sloot hij zijn actieve loopbaan af!! 
“Ouwe bedankt”.

COLUMN FRANK

BAL04_2223_CC22.indd   52BAL04_2223_CC22.indd   52 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52



DE BALLENVANGER

Werk
Op 23 jarige leeftijd kwam hij in Wolfheze terecht. Niet 
omdat het niet goed met hem ging maar hij kreeg daar 
een baan als leerling B-verpleegkundige. Een jaar later 
stopte hij omdat de mensen nog gekker van hem 
werden dan dat ze al waren. Hij ging studeren aan de 
Sociale Academie in Arnhem. 
Na zijn afstuderen in 1987 ging hij werken op de 
Hendrik Willem Landstichting van de Siza, een internaat 
voor lichamelijk gehandicapte jongeren. 
In 1997 is hij overgestapt naar een trainingshuis voor 
mensen met een verstandelijke beperking in Rheden.  
Daar maakte hij zijn eerste stappen als voorzitter van de 
ondernemingsraad….hij heeft dus gelukkig ervaring. 
Vanaf 2002 is hij werkzaam als ambtenaar! Ik weet als 
geen ander hoe zwaar dat is. Alle respect John!
Hij is en blijft een echte hulpverlener. Werken voor 
mensen met een beperking lijkt min of meer het doel in 
zijn leven, dit teruglezende verklaart ook waarom hij 
toen die tijd koos voor het vierde elftal. 

Privé
Wat niemand ooit had verwacht gebeurde:  John kreeg 
een vriendin. In de jaren tachtig ontmoette hij Trees, 
waar hij tot op de dag van vandaag nog heel erg 
gelukkig mee is. Ze gingen samenwonen in Arnhem. 
Vanaf 1992 kwamen ze weer lekker terug in Westervoort 
en gingen in de Dr. Schaepmanstraat wonen, om de 
hoek bij zijn ouders. 
In 1993 werden John en Trees de trotse ouders van 
dochter Eva en twee jaar later kwam Aafke in hun leven! 

In 1997 stond het leven voor John en zijn familie even 
stil. Zeer plotseling kwam zijn moeder te overlijden. Dit 
was een enorme klap. In Westervoort stond ze bekend 
als een ontzettend lieve vrouw! 

Hij is erg betrokken bij Sportclub Westervoort en is daar 
druk voor. Je zou zeggen dat hij geen andere hobby’s 
heeft…. 

scwestervoort.nl/basn/webshop

BAL04_2223_CC22.indd   53BAL04_2223_CC22.indd   53 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52



54 DE BALLENVANGER

COLUMN FRANK

John gaat graag naar het theater en is een enorme fan van 
Rowwen Hèze, De Dijk, Skoeks en De Dieseltrekkers. Elk 
jaar treedt hij samen met zijn maatje Hans van Workum op 
tijdens het Moesaete. Als je ze zo ziet dan beginnen ze daar 
ook steeds beter thuis te horen.

Voorzitter
Op 23 november 2012 heeft Sportclub Westervoort een 
goede beslissing genomen door John Kemper als opvolger 
te benoemen van de vertrekkende Gerrit Gudden. Trots 
mogen we zijn op zo’n icoon binnen onze club. Zijn 
uitstraling, ervaring, sociale vaardigheden maar vooral zijn 
enorme staat van dienst  maken hem nu al tot een goede 
voorzitter. Er is één ding waar ik me erg zorgen over maak 
en dat is hoe hij eruit zal zien in driedelig pak…….

Via deze weg wil ik de complimenten uitspreken aan Gerrit 
Gudden! Heel erg goed wat je de afgelopen jaren als 
voorzitter van Sportclub Westervoort hebt gedaan. Het is 
niet voor niks dat je zo’n lange periode hebt “geregeerd” 
over onze club! 

Gerrit bedankt en om in de woorden van John te blijven…
….”Tot kiek!”

Ik wil nogmaals aangeven dat bovenstaand verhaal 
geschreven is eind 2012. Hierdoor staan er feiten 
en meningen in die nu heel anders geïnterpreteerd 
zouden kunnen worden. Ik heb zojuist contact 
gehad met de hoofdpersoon en hij is het in ieder 
geval nog volledig eens. Ik moest wel benadrukken 
dat ondanks zijn inmiddels 63 jaar hij er nog steeds 
uitziet als een jonge god en dat je hem nooit, maar 
dan ook nooit in een driedelig pak zult zien. 
Onderstaande ode brachten we aan John tijdens 
het “moesaete” op 12 december 2019.  

10 uur zondagmorgen
Onze John ja die ontwaakt 
60 hij is nu 60
Oktober heeft hij hem geraakt
Het was een heel mooi feest 

Nu ligt hij naast zijn Trees
Met vrienden feest gevierd 
Maar toch mochten wij niet komen

Kemper, Johnnie Kemper
Het is een man van weinig woorden
En van zijn eenvoud, daar houden wij zo van
Het is de man die over blauwwit regeert
Aan hem is niet zoveel verkeerd
Oh Johnnie we houden echt van jou

Twee uur zondagmiddag 
Onze John fietst naar zijn club
Voetbal is zijn passie
Hij heeft nooit echt ver geschup
Het eerste wel gehaald
Maar toch ook vaak gefaald
Er is iemand die altijd beter was
Das Dikke Theetje

Zes uur zondagavond 
Onze John fietst weer naar huis
Eva, Trees en Aafke
Wachten op hem, het is zijn thuis
Hij lijkt heel oud maar kwiek 
Een kapsel als Geert van Diek
Ondanks dat is hij de man, die ons trots maakt

Op vrijdagavond 18 november 2022 heeft John Kemper de 
voorzittershamer overgedragen aan Marc de Lange. John, 
ga genieten van jouw welverdiende blauwwitte pensioen 
en wees trots op wat je hebt neergezet binnen Sportclub 
Westervoort. 
Marc heel veel succes als nieuwe voorzitter van deze 
prachtige club. 
Het ultieme hoogtepunt heb je in een korte tijd al te 
pakken, iets waar menig voorzitter van heeft gedroomd 
mag jij al op jouw CV bijschrijven. Het kampioenschap van 
MO11-1. 

Fijne vakantie allemaal en “tot kiek”

GROETJES, FRANK
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Aart Willemsen Installatieservice
Aerofil Zonwering B.V.
Arnhemse Wegenbouw B.V.
Autoglasteam Westervoort
Barberhouse Westervoort
Berings ICT diensten
Berings Training & Consultancy
Bodywear Superstore
Café de Schoof
Candea College
Cigo, J. van Wijnen
Comafin Franchise B.V.
Coockson Brandbeveiliging
Daliz Holding B.V.
De Tovenier
Feestcentrale
Frieswijk & Company
Garage Lammers
Hair by Leo
hart for her

Hobbycentrum Evers
Huis ter West
Jansen Tractoren
JANFLEUR Arnhem
Joop van Oort Grondwerken
JOWI Transport
J. Evers Bouw
Koenders Totaalbouw
KVIK Duiven
KWD
Mastermate Brinkman
MH Tekenwerk
Mobiele Eetheid
MvdS Geveltechniek
Notarissen Swetselaar
Petra Koenders Voetverzorging
Photomy
Praktijk voor Fysiotherapie van der Vliet
Pranger Bouw 
René Wigman Transport

S&S Woningstoffering Westervoort
Siebenheller Bouw
Slagerij Hetterschijt
Taxi Linsen
Ten Donkelaar cs Administraties & Advies 
B.V.
Van den Brink Onderhoudsbedrijf
Van Essen Sierbestratingen
Vectori.nl
Vitaro
t Wencop Hoveniers
Willems Bouwonderneming

OVERIGE SPONSORS

ABCO Beveiliging
AB / Inbev
Advieskring voor Hypotheken
Autobedrijf Bas Bloemberg
Boeketterie ‘t Hoekje
Bordbusters
Bouwman Schilderwerken
Brasserie Hugo's Westervoort
Club van 100
De Koningspleij
DenneD
Drukwerk Planet
Faas Audiovisuele Dienstverlening
Gaba Makelaars
Gerard Siebenheller, Dak- en Zinkwerk

Hoefsmederij Gal
International Welness Resorts ‘Veluwse 
Bron’
Intersport Luising
Jan Jansen Bouwkundig Adviseurs
Jan van Leur, Dak- en Gevelwerken
K&R Services BV
Bakkerij Koenen 
Koffie van Fred
KSPB Keukens
Liemers Fietsen
Mediaz
Metron Bouwadvies
Parallel Accountants & Adviseurs
Pelgrim B.V.

PeMa Consultancy B.V.
Perfetto Asbestos Removal B.V.
PontMeyer Arnhem
Restaurant Nieuwe Tijd
Sanicompany 
S.E.S.N.
Sjoerd Design
Sportclub Westervoort
Sportstroom
Trainingskampen.nl
Van Altena Groothandel Wijchen
Van Essen Banden
Velco Huissen
Wieleman Zalencentrum
W. van den Hatert V.O.F.

BASN LEDEN

Onderscheiden met de 
Koninklijke Erepenning
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BOVENSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: MAX POTHOVEN, BRIAN BAAIJENS, MARTIJN KLEIN-HOLTE, MOUNIR AMEZRINE, GERRIT VAN DER 
LAAN, JULIAN HENSEN, MANU RICHARDSON, SYLVANO HENDRIKS, TIM HENDRIKS
MIDDELSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: ROWIN SOEKHLAL, CHRISTIAN MARTINEZ VAN GRIEKEN, UGUR CAKIR, PELLE GERRETZEN, WOUTER 
STEVENS (K), RONNIE SESSINK (K), GERARD SMINK, HEIN SMINK, DENNIS KOENEN, MICHEL NASS

ONDERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: CAS VAN WIJHE, TYCHO KAAK, MARCO BENDERS, WIM BLEIJENBERG, FERRY VAN DER MEIJ, BOY 
VAN BARNEVELD, JOEP GERRETZEN.

LINKS OP DE FOTO: EDWIN PETERS (SPONSOR PEMA CONSULTANCY), 
RECHTS OP DE FOTO: MIRJAM KOENEN (SPONSOR BAKKERIJ KOENEN)

Onderscheiden met de 
Koninklijke Erepenning

SPONSORGROEP 1E ELFTAL / SEIZOEN 2022-2023

BAL04_2223_CC22.indd   56BAL04_2223_CC22.indd   56 05-07-2023   19:5205-07-2023   19:52


